


# ការយាងមកជាលើកទីពីរបស់ ព្រះអម្ចាស់

 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង នៅពេលយើងមកកម្រងនៅយប់នេះ ក្នុងព្រះនាមដ៏គួរឱ្យស្រឡាញ់របស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ យើងសប្បាយចិត្តខ្លាំងណាស់ពេលយើងចូលដល់ថ្ងៃវិសុទ្ធនេះ ដោយដឹងថានេះតំណាងឱ្យពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យបំផុតនៅលើផែនដី។ វាជាពេលដែលការលះបង់ដ៏គ្រប់លក្ខណ៍ត្រូវបានបង្កើតឡើង ថាមនុស្សបាបដែលបាត់បង់អាចនឹងត្រូវបានដោះលែង ហើយមានសេចក្តីសង្ឃឹមដ៏អស្ចារ្យនេះដែលយើងមានក្នុងទ្រង់របស់យើងនៅយប់នេះ ថាថ្ងៃណាមួយ ទ្រង់នឹងយាងមកម្តងទៀត។ ហើយយប់នេះ ក្នុងការចូលមកជិតវេទិកានេះ ចូលមកតាមទ្វារ ហើយស្តាប់ឮបទចាស់នេះ: “យើងនឹងមានសប្តាហ៍ត្រឡប់មកផ្ទះវិញដ៏ធំ គឺមួយម៉ឺនឆ្នាំដំបូង” យកមកវិញនូវអនុស្សាវរីយ៍ជាច្រើនឆ្នាំកន្លងមក នៅពេលដែលយើងបានជួបគ្នានៅទីនេះក្នុងរោងឧបោសថមុនពេលការប្រជុំទូទាំងពិភពលោកដ៏អស្ចារ្យបានចាប់ផ្តើម។ ហើយព្រះវរបិតាអើយ យើងគ្រាន់តែស្រឡាញ់គំនិតទាំងនោះ។

2 ហើយហាក់ដូចជាល្អនៅក្នុងព្រលឹងរបស់យើង ដែលពួកយើងត្រលប់មកម្តងទៀតនៅយប់នេះ ដើម្បីចាប់ផ្តើមការប្រជុំនៃបែបចាស់បុរាណទាំងនោះ កន្លែងដែលមនុស្សមានបាបស្រែករកសេចក្តីមេត្តាករុណា ហើយកន្លែងដែលអ្នកឈប់ជឿធ្វើរឿងត្រឹមត្រូវជាមួយព្រះម្តងទៀត។ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាបុគ្គលសំខាន់ក្នុងការប្រជុំ ជាអ្នកកាន់ និងគ្រប់គ្រង ហើយនាំមកឱ្យយើងនូវនំប៉័ងជីវិតតាមរយៈព្រះបន្ទូល។ ហើយយើងអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងគង់ជាមួយយើងពីមួយយប់ទៅមួយយប់ក្នុងការប្រជុំនេះ ប្រោសអ្នកឈឺ និងអ្នកខ្វះខាត ញែកអ្នកជឿទាំងអស់ជាបរិសុទ្ធ ហើយទទួលបានសិរីរុងរឿងចេញពីកិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងទាំងនេះដែលយើងបានដាក់ចេញ។ ដ្បិត ព្រះវរបិតាអើយ វាគឺសម្រាប់តែកិត្តិយស និងសិរីល្អនៃព្រះនាមទ្រង់ប៉ុណ្ណោះ ដែលយើងទូលសូមវា។ អាម៉ែន។

3 នេះគឺដើម្បីបំពេញតាមការសន្យាដែលខ្ញុំបានធ្វើកាលពី១១ឆ្នាំមុន។ ដើរជុំវិញ

វាយូរណាស់មកហើយ ប៉ុន្តែត្រូវត្រលប់ទៅរោងឧបោសថវិញ ដើម្បីធ្វើការជួបជុំ។ ហើយឥឡូវនេះ យើងដឹងថារោងឧបោសថតូចរបស់យើងមិនមានកន្លែងគ្រប់គ្រាន់ សម្រាប់ការប្រជុំទេ ប៉ុន្តែយើងនឹងជាប់នៅទីនេះ ហើយធ្វើឱ្យបានល្អបំផុត តាមដែលយើងអាចធ្វើបានសម្រាប់ពីរបីយប់បន្ទាប់ ដើម្បីសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះ។

4 ហើយខ្ញុំចូលចិត្តមានការប្រជុំនៅក្នុងក្រុមជំនុំ។ កន្លែងជាច្រើន យើង មានវានៅក្នុងកីឡដ្ឋាន និងនៅខាងក្រៅ និងនៅលើសង្ឃៀន ប៉ុន្តែមានអ្វីប្លែក នៅពេលដែលអ្នកមានវានៅក្នុងព្រះវិហារ។ វាហាក់ដូចជាមានភាពផ្អែមល្អែម និង ស្និទ្ធស្នាលជាងមុន នៅពេលអ្នកនៅក្នុងព្រះវិហារ។ ចេញក្នុងសង្ឃៀនទាំងនោះ កន្លែងលោកិយ យើងមានអំណរគុណចំពោះឯកសិទ្ធិនៃការនៅទីនោះ ប៉ុន្តែវា ហាក់ដូចជាអ្នករកឃើញការគ្រឿងសង្កត់ ដូចជាអំណាចអារក្ស ដែលអ្នកត្រូវ ទម្លាយមុនពេលការប្រជុំចាប់ផ្តើម។ ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលអ្នកចូលមក ក្នុងក្រុមជំនុំ វាជាកន្លែងដែលព្រះគង់នៅ វានឹងមកផ្ទះរបស់ទ្រង់ដើម្បីជួបជុំ។

5 ហើយឥឡូវនេះ យើងរីករាយណាស់ដែលបានឃើញមុខអ្នកចាស់ៗជាច្រើន ដែលខ្ញុំបានឃើញកាលពីឆ្នាំមុន នៅចុងបញ្ចប់នៃកិច្ចប្រជុំរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះនៅរោង ឧបោសថ។ សូមមើលបងប្រុសប្រ្រាហាំនិងបងប្រុស ឃើតទីស និងបងស្រី អែន ជី និង បងស្រីហ្គេតធីនៅទីនេះ ហើយបងប្រុសខុកនិងបងស្រីខុក ហើយ អូ ខ្ញុំអើយ មានបងប្អូនជាច្រើន បងស្រី ស្ពែនស៊ើរ និងបងប្រុស ស្ពែនស៊ើរ និង អ្នកទាំងអស់គ្នានៅទីនេះ។ យើងសប្បាយចិត្តណាស់។ ម៉ាក់ម៉ាក់ និងអ្នកស្រី ស្លាតធី និងបងប្រុសនៅទីនេះ នៅតែ ជាក្រុមដ៏អស្ចារ្យនៃអ្នកប៉ុណ្ណោះ។ តើមាន មនុស្សប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះ ចាប់តាំងពីពេលដែលយើងចាប់ផ្តើមត្រឡប់មកវិញ ខ្ញុំចង់និយាយថា នៅពេលដែលខ្ញុំបានចាកចេញនៅក្នុងការប្រជុំរហូតដល់ខ្ញុំ ទៅក្រៅ? តោះមើលដែររបស់អ្នក។ ពេញព្រះវិហារយប់នេះ គ្រាន់តែមើលដែរ។ នោះ ល្អណាស់។

6 ឥឡូវនេះយើង...ដឹងថាការប្រជុំកើតឡើងដោយព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ ប៉ុណ្ណោះ។ ទ្រង់គឺជាអ្នកដែលនាំមកនូវការរស់ឡើងវិញ។ ហើយយើងមិនអាច ធ្វើវាដោយខ្លួនឯងបានទេ យើងអាចធ្វើបានតែការខិតខំនោះទេ ហើយព្រះជាម្ចាស់ ត្រូវតែប្រទានពរដល់ការខិតខំប្រឹងប្រែងនោះ ហើយយើងជឿជាក់ថាទ្រង់នឹងធ្វើ។

7 ខ្ញុំកំពុងប្រាប់ប្រពន្ធខ្ញុំនៅតាមផ្លូវ... ខ្ញុំមិនដែលទាំងមានឱកាសញ្ជាំអាហារ ពេលល្ងាចនេះផង។ វាវល់ខ្លាំង។ វាគឺម៉ោងពីរសៀលមិញខ្ញុំមិនដែលបាន ពាក់អាវរបស់ខ្ញុំ ពីពេលដែលខ្ញុំក្រោកពីព្រឹកមិញមិញ។ នោះហើយជាអ្វីដែល ផ្នែកទូរស័ព្ទ។ ហើយវានៅម៉ោងពីរសៀលដែលខ្ញុំមានការសង្គ្រោះបន្ទាន់សម្រាប់ លោកគ្រូពេទ្យ សេម អាខែ នៅល្វីសរីល។ ហើយនៅពេលដែល... ហើយបន្ទាប់មក មានការហៅទូរស័ព្ទជាច្រើនផ្សេងទៀត និងអតីតយុទ្ធជន។ ម្នាក់មកពីមន្ទីរពេទ្យ បាននិយាយថា “មែនហើយ យើងបានរង់ចាំយូរមកហើយ ហើយប្រសិនបើវា កាន់តែធ្ងន់ធ្ងរនៅពេលដែលយើងទៅដល់ទីនោះជាអ្វីដែលទុក្ខវេទនានេះ បាន កំពុងរង់ចាំ។” ហើយគ្រាន់តែជាការស្រែកនិងការយំពីគ្រប់ទិសទី អ្នកបម្រើព្រះរាប់ រយនាក់។

8 ហើយខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា យើងកំពុងរស់នៅក្នុងថ្ងៃដ៏អស្ចារ្យបំផុតមួយ ដែល ពិភពលោកនេះមិនធ្លាប់ស្គាល់ ពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យបំផុតមួយ។ ហើយខ្ញុំរីករាយ ណាស់ដែលឃើញការស្រែកឃ្លានក្នុងចិត្តមនុស្សសម្រាប់ព្រះជាច្រើនទៀត។

9 ឥឡូវនេះខ្ញុំបានយកទុកក្នុងចិត្ត ដោយអធិស្ឋានថាវាស្ថិតនៅក្នុង ព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះ។ ហើយដោយវិធីនេះ មានមនុស្សមួយចំនួនឈរនៅ ទីនោះ។ ខ្ញុំឆ្ងល់ថា... យើងមានមួយ—កន្លែងអង្គុយនៅទីនេះ កៅអីតូចមួយ ខ្ញុំ ឆ្ងល់ថាតើមានវិធីណាដែលពួកយើងអាចជួសជុលកៅអីតូចនោះបាន។ ស្រ្តីខ្លះ... ឬអ្វីមួយ ឈរនៅខាងក្រោយនោះ ដែលយើងអាចប្រហែលជា... នៅទីនេះ ឆ្ងល់ ថាតើពួកគេខ្លះនៅទីនេះឬអ្វីមួយ គ្រាន់តែដើរឡើងហើយកាត់កៅអីនៅទីនេះឡើង នៅទីនេះ នៅខាងមុខ។ ប្រហែល... បងប្រុសបិន យើងរីករាយដែលបានឃើញអ្នក នៅក្នុង លើកចុងក្រោយដែលខ្ញុំឃើញអ្នក ខ្ញុំនៅជ្រលងភ្នំសានហ្វើននៃនិរតី កាលី ហ្វ័រញ៉ា ពីបើសប្តាហ៍មុន។ ហើយកន្លែងនៅទីនេះប្រសិនបើអ្នកយកចិត្តទុកដាក់ ក្នុងការឡើងមក អ្នក—អ្នកនៅខាងក្រោយដែលឈរ។ ហើយឥឡូវនេះ បើអ្នក ចង់ឡើងមក ហេតុអ្វី គឺមកខាងមុខ។ នេះជាកន្លែងអង្គុយបន្ថែមនៅលើវេទិកា នៅទីនេះ និងកន្លែងបន្ថែមមួយចំនួននៅទីនេះ ហើយពួកគេនឹងត្រូវយកនៅលើ អាសនៈ។ យើងចង់ឱ្យអ្នកមានជាសុភាពតាមដែលអ្នកអាចធ្វើបាន។

10 ហើយខ្ញុំបានប្រាប់ប្រពន្ធខ្ញុំថា ខ្ញុំបានសន្យាជាមួយខ្លួនឯងដោយជំនួយពីព្រះ ខ្ញុំមិនមានបំណងកាន់កម្មវិធីយូរទេ ចង់អធិប្បាយតែសាមសិបនាទី បើព្រះអម្ចាស់

សព្វព្រះទ័យ។ ហើយវានឹងក្លាយជាការអស្ចារ្យនៅក្នុងខ្លួនវា ដោយសារតែខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនអាចចាប់ផ្តើមលឿនពេកទេ។ ហើយប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំត្រូវតែព្យាយាម ហើយដោយសារតែ...ហើយបន្ទាប់មកពេលវេលាខាងមុខនេះ យើងនៅយប់ ថ្ងៃស្អែក...

យប់នេះ ប្រធានបទរបស់ខ្ញុំគឺ: *ការយាងមកជាលើកទីពីររបស់ព្រះអម្ចាស់។*

11 ហើយយប់ថ្ងៃស្អែកជាការត្រីនៃការប្រកបប្បវប្បម ហើយខ្ញុំចង់និយាយអំពី *ការប្រកបប្បវប្បម* ពីទស្សនៈនៃគម្ពីរសញ្ញាចាស់។ ហើយយើង...យប់ថ្ងៃស្អែកជាយប់នៃការប្រកបប្បវប្បមជាផ្លូវការ ត្បិតវាជាយប់ដែលព្រះអម្ចាស់របស់យើងត្រូវបានគេក្បត់។ ហើយវាជាការត្រីនៃការប្រកបប្បវប្បមជាផ្លូវការ។ ហើយបន្ទាប់ពីកម្មវិធីនៅយប់ស្អែក គឺជាកិច្ចការអធិប្បាយជាប្រចាំ បន្ទាប់មកយើងនឹងមានការប្រកបប្បវប្បម។ ហើយគ្រប់គ្នាត្រូវបានអញ្ជើញឱ្យមកជាមួយយើង—ហើយការទទួលអត្ថបទដ៏រុងរឿងនេះ ត្រូវបានបន្សល់ទុកពីព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវដល់យើង។

12 ហើយនៅយប់បន្ទាប់ បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ ជាយប់នៃការឆ្កាង ខ្ញុំប្រាថ្នា—ដើម្បីយក តាមទស្សនៈផ្សេងគ្នា ប្រហែលជាមកពីអ្វីដែលអ្នកនឹងកំពុងស្តាប់តាមវិទ្យុ គឺការឆ្កាង។

ហើយបន្ទាប់មកនៅយប់ថ្ងៃសៅរ៍ *ទីបញ្ចុះសព*។

13 ព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ ម៉ោងប្រាំមួយ កម្មវិធីថ្ងៃរះ។ នៅម៉ោងដប់ព្រឹក ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក ហើយប្រសិនបើមានពួកគេត្រូវធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹក។ ហើយបន្ទាប់មកសារពេលព្រឹកគឺបុណ្យអ៊ីស្ទើរ។

14 ហើយនៅយប់ថ្ងៃអាទិត្យ បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ យើងកំពុងរំពឹងថានឹងមានសារខ្លីមួយស្តីពី *ភស្តុតាងនៃការរស់ឡើងវិញ* និងកម្មវិធីព្យាបាល។ កម្មវិធីព្យាបាលជាទៀងទាត់ដូចដែលយើងមាននៅក្នុងការប្រជុំនៅក្នុង—ការប្រជុំទៀងទាត់ នៅយប់ថ្ងៃអាទិត្យខាងមុខនេះ។ ហើយប្រសិនបើអ្នកមិនដែលបានឃើញវា ហើយមិត្តភក្តិរបស់អ្នកមិនដែលឃើញភស្តុតាងដែលអាចមើលឃើញអំពីព្រះយេស៊ូវដែលបានរស់ឡើងវិញនោះទេ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាទ្រង់នឹងធ្វើដូចដែលទ្រង់មានក្នុងភ្នាក់ងារមកក្នុងការប្រជុំ បង្ហាញខ្លួននៅទីនេះហើយធ្វើដូច

អ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើនៅពេលទ្រង់នៅទីនេះនៅលើផែនដី។ ហើយយើងទន្ទឹងរង់ចាំពេលវេលានោះ ដែលនឹងមកដល់...ដែលនឹងមកដល់។

15 ត្រូវហើយ ផ្លាស់ទីឡើងលើហើយធ្វើឱ្យខ្លួនអ្នកមានជាសុភកភាពតាមដែលអាចធ្វើទៅបាន។ ហើយខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើយប់ស្អែកយើងប្រហែលជាអាចយកកៅអីទៅកន្លែងណាមួយបានឬអត់។ ប្រហែលជានៅខាងក្រោម—កន្លែងបុណ្យសពឬកន្លែងណាមួយដែលយើងអាចមានចន្លោះបន្ថែម ប្រហែលជាត្រូវការចន្លោះសងខាង។ យើងចង់ឲ្យអ្នករាល់គ្នាមានជាសុភកភាពតាមដែលអាចធ្វើទៅបាន។

16 តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលស្រឡាញ់ព្រះអម្ចាស់ដោយអស់ទាំងអ្វីៗដែលនៅក្នុងខ្លួន? ឥឡូវនេះចូរយើងកំណត់សេចក្តីស្រឡាញ់របស់យើងចំពោះព្រះគ្រីស្ទ ហើយមើលទៅឥឡូវនេះ។ យើងមិននៅទីនេះសម្រាប់គោលលទ្ធិទេ យើងនៅទីនេះដើម្បីថ្វាយបង្គំព្រះអម្ចាស់។ ហើយយើងគ្រាន់តែនៅទីនេះដើម្បីអញ្ជើញអ្នកគ្រប់គ្នានៃគ្រប់គោលលទ្ធិ ពណ៌សម្បុរ គ្រប់ប្រភេទ វាមិនមានបញ្ហានៅទីនេះទេ យើងគ្រាន់តែចូលមកថ្វាយបង្គំព្រះអម្ចាស់ ហើយនឹងមានរយៈពេលកន្លះម៉ោងនៃការច្រៀងបែបបុរាណ និង—និងមុនពេលកម្មវិធីចាប់ផ្តើម។ ហើយឥឡូវនេះ យប់ថ្ងៃស្អែក ខ្ញុំនឹងព្យាយាមចាប់ផ្តើមដូចយប់នេះ បើអាចធ្វើបាន នៅម៉ោងប្រាំបី ហើយចេញឲ្យលឿនតាមដែលយើងអាចធ្វើទៅបាន ដូច្នេះយើងអាចត្រឡប់មកវិញនៅយប់បន្ទាប់។

17 ហើយឥឡូវនេះ សូមស្វាគមន៍ទាំងអស់គ្នា។ ហើយ ភ្ញៀវរបស់យើង អ្នកពិតជាស្វាគមន៍ក្នុងការចូលមកប្រកបគ្នា ហើយភ្លាមៗនៅពេលដែលកម្មវិធីត្រូវបានបញ្ចប់ អ្នកជាក្រុមជំនុំដែលមកទីនេះ មើលថាអ្នកបានចាប់ដៃគ្រប់គ្នាតាមដែលអ្នកអាចធ្វើបាន។ គ្រាន់តែជា...គ្រាន់តែជាទម្លាក់រំលឹកឥឡូវនេះ ហើយមានពេលដ៏អស្ចារ្យ។ ហើយអ្នកមិនដឹងថាតើព្រះអម្ចាស់របស់យើងអាចនឹងធ្វើអ្វីនោះទេ នេះគឺជាពេលបុណ្យអ៊ុស្ត្រីហើយយើងកំពុងតែទន្ទឹងរង់ចាំរឿងដ៏អស្ចារ្យ។

18 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងព្រះបន្ទូលដ៏មានព្រះពរ ខ្ញុំចង់អានត្រឹមតែ ខ—ខគម្ពីរមួយឬមួយផ្លូវ ឬពីរចេញពីដំណឹងល្អរបស់សាវកលូការ និងជំពូកទី ១៥ ខទី ៨:

*ឬមានស្ត្រីដណា ដែលមានប្រាក់១០ដូង បើបាក់១ តើមិនអុជចង្អៀង ហើយរបោសផ្ទះរកអស់ពីចិត្ត ទាល់តែបានឃើញទេឬអី?*

កាលរកឃើញ នោះក៏ហៅពួកសំឡាញ់ និងអ្នកជិតខាងមកប្រាប់ថា សូមអរសប្បាយជាមួយនឹងខ្ញុំចុះ ដ្បិតប្រាក់ខ្ញុំដែលបាត់ នោះរកឃើញ វិញហើយ។

19 ឥឡូវនេះ វាហាក់ដូចជាបទគម្ពីរដ៏ចម្លែកមួយសម្រាប់ការយាងមកជាលើក ទីពីររបស់ព្រះគ្រីស្ទ ហើយ...ប៉ុន្តែវានិយាយអំពីការយាងមកជាលើកទីពីររបស់ ព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយមុខវិជ្ជាដ៏អស្ចារ្យនេះ ដែលយើងមាននៅទីនេះមុខយើងឥឡូវនេះ គឺជាមុខវិជ្ជាដ៏សំខាន់បំផុតមួយនៅក្នុងការសរសេរព្រះបន្ទូលដ៏វិសុទ្ធទាំងមូល។ គ្មានអ្វីសំខាន់ដូចការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវឡើយ។ ដ្បិតបើទ្រង់មិន យាងមកទេ យើងត្រូវបានរកឃើញថាជាសាក្សីក្លែងក្លាយ ការស្លាប់របស់យើង ដែលនៅក្នុងផ្លូវនឹងត្រូវវិនាស ហើយគ្មានសង្ឃឹមទុកសម្រាប់យើងទេ ប្រសិនបើ ព្រះយេស៊ូវមិនយាងមកជាលើកទីពីរ។ ហើយនៅក្នុង...ពន្លឺនេះ នៅក្នុងពន្លឺនៃការ យាងមកជាលើកទីពីរ គឺមានសារៈសំខាន់ខ្លាំងណាស់ ថាសប្តាហ៍ដ៏វិសុទ្ធដែល ឥឡូវនេះយើងជិតមកដល់ហើយ ថាព្រះយេស៊ូវ នៅពេលដែលទ្រង់បានចូលទៅ ជិតវាជាលើកដំបូង នៅក្នុងស្រមោលនៃឈើឆ្កាង ទ្រង់មានបន្ទូលតិចតួចណាស់ អំពីការសុគត ការបញ្ចុះ និងការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់មានបន្ទូលច្រើនលើ ការយាងមកជាលើកទីពីររបស់ទ្រង់ ជាងទ្រង់បានធ្វើលើការសុគត ការបញ្ចុះ និង ការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់។ ដូច្នេះក្នុងន័យនេះ វាត្រូវតែជាប្រធានបទដ៏សំខាន់។

20 នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ មានបទគម្ពីរជាច្រើនទៀតនៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ ទាក់ទងនឹងការយាងមកជាលើកទីពីររបស់ព្រះគ្រីស្ទ ជាងការយាងមក ជាលើកដំបូងរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងសម្រាប់មនុស្សជាតិ ឥឡូវនេះបន្ទាប់ពី ដង្វាយធួនត្រូវបានបង្កើតឡើង ពីងផ្នែកនៅលើការយាងមកជាលើកទីពីររបស់ ព្រះអម្ចាស់។

21 ឥឡូវនេះ យើងមានជំនឿផ្សេងគ្នា ហើយយើងមានហេតុផលផ្សេងគ្នា និង ទ្រឹស្តីផ្សេងគ្នា ប៉ុន្តែជំនឿគ្រីស្ទានរបស់យើងគឺផ្អែកលើការស្តាប់ ការបញ្ចុះសព និង ការរស់ឡើងវិញ និងការយាងមកជាលើកទីពីររបស់ព្រះអម្ចាស់។ អូ វាជាសំណួរ សំខាន់មួយ។ ហើយនៅពេលដែលយើងកំពុងខិតជិតមកដល់ គំនិតដ៏ស្មោះបំផុត របស់ខ្ញុំ យើងកំពុងរស់នៅក្នុងស្រមោលនៃការយាងមកជាលើកទីពីររបស់ទ្រង់។ នៅទីនោះ តាមវិធីរបស់ខ្ញុំក្នុងការមើលឃើញវាដោយពន្លឺនៃបទគម្ពីរ មិនមាន

ក្តីសង្ឃឹមមួយទុកសម្រាប់ក្រុមជំនុំនៅខាងក្រៅការយាងមកជាលើកទីពីររបស់  
ព្រះអម្ចាស់ទេ។ ពិភពលោកដែលស្ថិតក្នុងស្ថានភាពជំងឺរាតត្បាតបានគ្រប់គ្រង  
ទាំងស្រុងហើយ នៃគ្រប់អង្គការដែលបង្កើតដោយមនុស្សនៅលើពិភពលោក។  
ស្តេចមិនអាចកាន់មុខតំណែងរបស់ខ្លួនទៀតទេ ហើយពួកគ្នាចាំការក៏មិនអាចកាន់  
មុខតំណែងរបស់ពួកគេបានទៀតដែរ។ លទ្ធិប្រជាធិបតេយ្យមិនអាចកាន់កាប់  
កម្មវត្ថុរបស់ខ្លួនបានទៀតទេ ហើយគ្មានសង្ឃឹមអ្វីក្រៅពីការយាងមកជាលើកទីពីរ  
របស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវឡើយ។

22 ហើយឥឡូវនេះវាជាពេលវេលាដ៏អាក្រក់បំផុតមួយសម្រាប់អ្នកមិនជឿ និង  
មនុស្សមានបាប ដែលគាត់ធ្លាប់ធ្វើបន្ទាល់ ព្រោះពេលវេលានៃសេចក្តីវិនាសគឺជិត  
មកដល់ហើយ។ ហើយវាជាពេលវេលាដ៏មានពរវៃបំផុតសម្រាប់អ្នកជឿ ត្បិតការ  
ប្រោសលោះរបស់គាត់ជិតមកដល់ហើយ។ មានបក្សពួកពីរនៅលើផែនដីយប់នេះ  
គឺអ្នកជឿ និងអ្នកមិនជឿ។ ព្រះអម្ចាស់យាងមកទទួល ហើយព្រះអង្គយាងមក  
ថ្កោលទោស។ នៅពេលទ្រង់យាងមក ទ្រង់នឹងប្រទានពរដល់ម្នាក់ ហើយនឹងដាក់  
បណ្តាសាដល់ម្នាក់ទៀត នៅពេលទ្រង់យាងមក។

23 ហើយដោយសារនេះជារឿងសំខាន់ ខ្ញុំគិតថាមុនពេលមក...នៅមុនថ្ងៃ នៃ  
ការប្រជុំ ដ៏ខ្លីរបស់យើង ថាយើងគួរមើលដោយហ្មត់ចត់ ហើយចូលទៅក្នុងបទ  
គម្ពីរ ហើយមើលថាយើងជិតដល់ប៉ុណ្ណា។ បើខ្ញុំចង់ដឹងថាយើងប៉ុន្មាន ខ្ញុំនឹង  
មើលនាឡិការបស់ខ្ញុំ។ បើខ្ញុំចង់ដឹងថាយើងរស់នៅថ្ងៃណាក្នុងសត្វាហ៍ ឬខែឆ្នាំ  
នោះ ខ្ញុំមើលតាមប្រតិទិន។ ហើយប្រសិនបើខ្ញុំចង់ដឹងពីពេលវេលានៃព្រឹត្តិការណ៍  
ដ៏អស្ចារ្យនេះ ខ្ញុំក្រឡេកមើលព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ វាប្រាប់ពីពេលវេលា  
ដែលជិតមកដល់ហើយ។ ដ្បិតព្រះគម្ពីរបានចែងថា “នៅពេលដែលរឿងទាំងនេះ  
ចាប់ផ្តើមកើតឡើង ងើបក្បាលរបស់អ្នក ការប្រោសលោះរបស់អ្នកជិតមកដល់  
ហើយ។” ពេលវេលាគឺជិតដល់ហើយ។

24 វាជារឿងដ៏អស្ចារ្យមួយសម្រាប់សារកម្សិហានដែលជាអ្នកទទួលបានការបើក  
សម្តែងនៅលើកោះប៉ាតម៉ុស នៅពេលដែលគាត់បានឃើញការមើលជាមុននៃ  
ការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់។ ពេលគាត់បានឃើញបណ្តាសាដែលដាក់លើ  
អ្នកមិនជឿ និងពរជ័យដែលកើតមានចំពោះអ្នកជឿ គាត់បានស្រែកថា “ទោះជា  
យ៉ាងនេះក្តី សូមយាងមកព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវអើយ!” វាក៏បិទភ្នែកយ៉ាងខ្លាំងបន្ទាប់ពី

គាត់បានឃើញ អស់ទាំងព្រឹត្តិការណ៍មុនការយាងមករបស់ទ្រង់ គាត់ស្រែកថា “ទោះជាយ៉ាងនេះក្តី សូមយាងមក ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវអើយ!” ហើយនៅពេលដែល យុគសម័យក្រុមជំនុំទាំងមូលបានកន្លងផុតទៅ តាមទស្សនៈរបស់គាត់ ហើយ គាត់បានឃើញអ្វីៗទាំងអស់ជាសំខាន់ របៀបដែលវានឹងកើតឡើង បន្ទាប់មកក៏ ស្រែកថា “សូមយាងមកព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ!” វាត្រូវតែជារឿងដ៏រុងរឿងដែលការ យាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់ជិតមកដល់។

25 ព្រះយេស៊ូវ នៅពេលដែលពួកសិស្សរបស់ទ្រង់បានទៅដល់កន្លែងដែលពួកគេ កំពុងសម្លឹងមើលខាងសាច់ឈាម ឬវត្ថុធម្មជាតិនៃផែនដី។ ឥឡូវនេះ យើង ចង់ឈប់ពីរបីនាទី។ វាមិនចាំបាច់តែខាងសាច់ឈាមដែលនាំយើងទៅឆ្ងាយទេ ពេលខ្លះគ្រាន់តែរឿងធម្មជាតិនឹងទាញយើងទៅឆ្ងាយ។ អ្នកបម្រើរបស់ព្រះយេស៊ូវ ឬពួកសិស្សរបស់ទ្រង់កំពុងចង្អុលទៅកាន់ទ្រង់នូវព្រះវិហារក្រុងយេរូសាឡឹម ព្រះវិហារបរិសុទ្ធដ៏អស្ចារ្យដែលព្រះនៅក្នុងសិរីល្អរបស់សាគីណារបស់ទ្រង់បាន បង្ហាញខ្លួននៅក្នុងបរិសុទ្ធនៃបរិសុទ្ធ។ ពេលគេទូលព្រះអង្គអំពីទំហំថ្មដែលគេដាក់ នៅក្នុងនោះ របៀបដែលគំនិតដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះបានកំណត់ថាថ្មទាំងនេះត្រូវបាន កាប់នៅកន្លែងជាច្រើនក្នុងពិភពលោកហើយមកជាមួយគ្នា។ ហើយក្នុងរយៈពេល សែសិបឆ្នាំនៃការសាងសង់របស់វា វាមិនមានសូម្បីតែពន្លឺនៃការឃើញឬសំឡេង នៃព្រះព្រះមួយ។ វាត្រូវបានដាក់បញ្ចូលគ្នាយ៉ាងស្ងាត់ជំនាញ។ ហើយរបៀបដែល ព្រះបានចូលមកលើពួកចេរូប៊ីន ហើយវាបានបង្ហាញសិរីល្អរបស់សាគីណារបស់ ទ្រង់ និងរបៀបដែលពួកគេមានក្តីសង្ឃឹមដ៏អស្ចារ្យនៅក្នុងក្រុមជំនុំដ៏អស្ចារ្យនេះ។

26 ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលទៅគេថា “កុំមើលរឿងទាំងអស់នេះ។” ប៉ុន្តែវាជាទី សក្ការៈ វាជាកន្លែងដ៏ល្អ។ កន្លែងនោះ ជាដំណាក់នៃលំនៅរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ប៉ុន្តែ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “កុំមើលរឿងទាំងនេះ។ ខ្ញុំមានរឿងចង់ប្រាប់អ្នកថា វា ធំជាងនេះទៅទៀត។ ព្រោះដល់ពេលហើយ” ទ្រង់មានបន្ទូលថា “នឹងមិននៅសល់ ថ្មមួយដុំទៀតឡើយ។”

27 ទោះបីយើងខំថែរក្សារូបរាងកាយយើងឲ្យបានល្អប៉ុណ្ណាក៏ដោយ មិនថាយើង ខិតខំធ្វើការឲ្យស្ថាប័នយើងយ៉ាងណាក៏ដោយ របៀបដែលយើងខំប្រឹងយ៉ាងណា ក្នុងក្រុមជំនុំដើម្បី—បទបញ្ជារបស់ព្រះវិហារយើង នឹងមានពេលមួយ ដែលអ្វីៗ ទាំងអស់នោះនឹងរលាយបាត់ទៅ។



ព្រះយេស៊ូវចាប់ផ្តើមមានព្រះបន្ទូលទៅគេដូច្នោះ ហើយគេពោលថា “តើអ្វី  
នឹងជាសញ្ញានៃការមកដល់នៃអវសានកាលនៃពិភពលោក?”

28 ព្រះយេស៊ូវចាប់ផ្តើមមានព្រះបន្ទូលទៅគេ “ពេលវេលានឹងមកដល់ដែល  
នឹងមិនមានថ្មណាតើតល់លើថ្មណាទៀតឡើយ។ អ្នកនឹងឮអំពីសង្គ្រាម និងពាក្យ  
ចោមអាវាមអំពីសង្គ្រាម ជំងឺអាសន្នធាត ការញួយដីនៅកន្លែងផ្សេងៗគ្នា។”

29 ហើយនៅថ្ងៃផ្សេងទៀត នៅរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា ឡើងនៅអ្នកលែន នៅពេល  
ដែលវាជាភស្តុតាងបស់យើងក្នុងការនាំទីនោះក្នុងការប្រជុំ ហើយវាជាលើកទីមួយ  
ហើយដែលប្រពន្ធខ្ញុំធ្លាប់ជួបគ្រោះព្រួយដី។ ខ្ញុំកំពុងអង្គុយនៅក្នុងហាងកាត់សក់  
ហើយខ្ញុំ...បន្ទប់ញ័រនិយម។ ហើយវិទ្យុបានប្រកាសភ្លាមៗ “ការញួយដី  
បានកើតឡើង។” បាននិយាយថា “ពួកគេកំពុងជិតមកដល់មួយផ្សេងទៀត  
ក្នុងរយៈពេលប្រហែលប្រាំបីនាទីបន្ទាប់។”

ហើយខ្ញុំបានគិតថា “ចុះបើនេះជាពេលចុងក្រោយ!”

30 ខ្ញុំប្រញាប់ចេញពីហាងកាត់សក់មកជួបប្រពន្ធខ្ញុំដែលកំពុងរង់ចាំនៅតាមផ្លូវ  
ដើរចូលក្នុងហាងលក់ថ្នាំតូចមួយ ដើម្បីយកកាកាតរូបភាពតូចៗខ្លះផ្ញើទៅមនុស្សជា  
ទីស្រឡាញ់របស់យើង។ ហើយខណៈពេលដែលយើងនៅទីនោះ អារម្មណ៍ដ៏  
អាថ៌កំបាំង និងគួរឱ្យអស់សំណើចបំផុតដែលមនុស្សអាចមានអារម្មណ៍ ផែនដី  
ទាំងមូលចាប់ផ្តើមញួយ។ ដបចាប់ផ្តើមធ្លាក់ពីលើធ្នើ បំពង់ចាប់ផ្តើមធ្លាក់ពីលើ  
អាគារ ហើយចូលទៅក្នុងផ្លូវ ជនរងគ្រោះ ស្រែកទ្រហោយំ ខណៈឥដ្ឋធ្លាក់ពី  
ជញ្ជាំង។ ហើយអគារធំៗមានសាមសិបបួនជាន់ បាក់គ្នារហូតដល់មានផ្សែង ឬ  
ធ្លុះពីបាយអឡើងដូចផ្សិតធំៗ ហើយមនុស្សចាប់ផ្តើមស្រែកហើយរត់។ ខ្ញុំបាន  
និយាយថា “នោះជាម្រាមដៃរបស់ព្រះដ៏មានប្រទ្ធានុភាពដែលមានបន្ទូលថា ‘ការ  
សរសេរដោយដៃគឺនៅលើជញ្ជាំង។’”

31 ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “នៅពេលអ្នកឮពីការញួយដីនៅកន្លែងផ្សេងៗ  
គ្នា។” ផែនដីបំបែកបើកផ្លូវធំជាផ្លូវវែង ប្រហែលប្រាំជំហាន ហើយចុះទៅក្រោមដី  
រាប់រយជំហាន។ កន្លែងមួយ ផ្លូវហាយវេទាំងមូលធ្លាក់ចូល។ ហើយខ្ញុំបានគិតថា  
ពេលដែលការបំបែកនោះបើក ខ្ញុំស្ទើរតែអាចមើលឃើញម្រាមដៃរបស់ព្រះដ៏មាន  
គ្រប់ចេស្តា ដោយនិយាយថា “ហើយនឹងមានការញួយដីនៅកន្លែងផ្សេងៗគ្នា។”

32 ខណៈពេលដែលថ្ងៃកំពុងបន្ត ការញ្ជួយដីចំនួនប្រាំបីផ្សេងគ្នាបានអង្រួន ទីក្រុងនោះ។ ហើយស្រាបៀនៅចំហ ហើយអ្នកស្រវឹងបានចោមឆាមពេញ ផ្លូវ។ ហើយស្រ្តីបានដើរតាមផ្លូវស្លៀកពាក់ពាក់កណ្តាលខ្លួន ហើយអ្វីគ្រប់យ៉ាង ហាក់ដូចជាគ្មានអ្វីកើតឡើង។ មនុស្សនៅពាសពេញផែនដីសព្វថ្ងៃនេះ រហូតខ្ញុំ មិនដឹងថាត្រូវធ្វើអ្វីដើម្បីអង្រួនប្រទេសនេះ។ ពួកគេហាក់ដូចជាមិនសូវខ្វល់ខ្វាយ សោះ។ ពួកគេមិនកត់សំគាល់ទេ។ ហើយមានបុរសម្នាក់ថែមទាំងធ្វើការ កត់សម្គាល់ដូចខ្ញុំ បានឮគាត់ផ្ទាល់ភ្នែក និងនិយាយថា “តើអ្នកបានឃើញអ្វីដែល ខ្ញុំបានធ្វើទេ? ខ្ញុំញ៉ាំងដៃ។ ខ្ញុំជាកំពូលមនុស្ស។”

ហើយខ្ញុំបានគិតថា “ហេតុអ្វីប្រមាថយ៉ាងនេះ!”

33 ខ្ញុំមិនដែលគិតច្រើនពីការប្រមាថដូចដែលខ្ញុំបានធ្វើនៅទីនេះក្នុងទីក្រុងរបស់ យើងនោះទេ ពេលខ្ញុំចេញពីផ្លូវហាយវេកាលពីល្ងាចទៅចចថោន នៅពេលអ្នក ឆ្លងកាត់ផ្នែកនៅទីនេះមុននឹងអ្នកទៅដល់ផ្លូវហាយវេថ្មីដែលនឹងមកដល់។ មាន សញ្ញាដ៏ធំមួយនៅជាប់នឹងទីនោះ ហើយវានិយាយថា “ទ្រង់បានរស់ឡើងវិញ មានជីវិត។” ហើយទីសំគាល់បន្ទាប់ គឺពួកគេពីរនាក់ឯកការ បាននិយាយថា “ទីណាមានស្រាបៀររ៉ុតរ៉េសើរ ទីនោះមានជីវិត។”

34 ខ្ញុំគិតថា “ហេតុអ្វីប្រមាថយ៉ាងនេះ!” នោះហើយជាអ្វីទាំងអស់ដែលមាន ចំពោះវា។ ហើយព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “មុនពេលការយាងមកជាលើកទីពីរ របស់ព្រះគ្រីស្ទ បុរសនោះគួរតែជាអ្នកប្រមាថ ដើរក្នុងតណ្ហាអាក្រក់របស់ខ្លួន ពួក អ្នកបំបែកបំបាក់ និងអ្នកចោទប្រកាន់មិនពិត។” តើពិភពលោកបានធ្លាក់ក្នុងភាព រង្វង់បែបនេះយ៉ាងណា!

35 នៅទីក្រុងបុមបែប្រទេសឥណ្ឌា ថ្មីៗនេះ នៅពេលដែល ប៊ីលី (កូនប្រុស របស់ខ្ញុំ) និងខ្ញុំនៅទីនោះនៅក្នុងការប្រជុំដ៏អស្ចារ្យមួយ កន្លែងដែលពួកហិណ្ឌូរាប់ ម៉ឺននាក់បានលះបង់ជីវិតរបស់ពួកគេដល់ព្រះគ្រីស្ទ នោះមានការព្រមានដ៏អស្ចារ្យ មួយ។ ហើយខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកមើលភាពវៃឆ្លាតនៃធម្មជាតិ។ ហើយក្លាមៗនោះ ដោយ មិនដឹងមូលហេតុ សត្វស្លាបតូចៗទាំងអស់នៅក្នុងទីក្រុងចាប់ផ្តើមចាកចេញ ទៅកាន់ប្រទេស។ ហើយសត្វស្លាបដោយហ្វូងៗសត្វបានចាកចេញទៅប្រទេស។ ហើយគេចាប់ផ្តើមសម្គាល់ឃើញហ្វូងគោ ចៀម និងពាហៈនៈទាំងអស់។ ប៉ុន្តែនៅ ឥណ្ឌា របងគេមិនដូចរបងយើងទេ ពួកគេមិនមែនជារបងឈើទេ វាជារបងថ្មដ៏

ធំដែលត្រូវបានសាងសង់ឡើងខ្ពស់។ ហើយបង្កូសត្រូវទាំងអស់ចាប់ផ្តើមចេញពី ជញ្ជាំង ហើយចេញពីអគារ ហើយចេញទៅកណ្តាលវាល ហើយចាប់ផ្តើមគេគ្នានៅ កណ្តាលវាល។ រំពេចនោះ ការញ្ជួយដីដ៏ធំមួយបានវាយប្រហារ និងអង្រួនជញ្ជាំង ដើមឈើ ថ្ម កាំជ្រួចបានបាញ់ឡើង។ ហើយសត្វស្លាបមិនដែលវិលត្រឡប់មកវិញ ហើយសត្វពាហនៈនៅក្រៅវាល ហើយមនុស្សក៏ដើរទៅភ្លាម ដោយគិតថាមិនអី ទេ។ ហើយនៅថ្ងៃបន្ទាប់ រញ្ជួយដីមួយទៀតបានកក្រើក ហើយអគារជាច្រើនទៀត បានរលំ ហើយកាំជ្រួចបានបាញ់ឡើង។ លុះដល់ថ្ងៃទីបី បង្កូសត្រូវត្រឡប់ទៅ ជញ្ជាំងវិញ ហើយសត្វស្លាបក៏ត្រឡប់ទៅក្រុងវិញ។

36 ឱ គឺព្រះអង្គដែលចិញ្ចឹមចាប់ ព្រះអង្គដែលនាំសត្វតូចរបស់ព្រះអង្គចូលក្នុង ទូក ព្រះអង្គនៅមានព្រះជន្ម និងសោយរាជ្យ។ ហើយពួកគេហាក់ដូចជាមានភាព ឆ្លាតវៃដឹងអំពីព្រះច្រើនជាងមនុស្ស ដែលទ្រង់បានបង្កើតក្នុងរូបភាពរបស់ទ្រង់។ នៅពេល ដែលមនុស្សប្រមាថ។ សត្វតូចៗនៅលើផែនដីនេះ ព្រះទ្រង់ប្រទាន សម្រាប់ពួកគេ ហើយពួកគេបានធ្វើដំណើរចេញពីជញ្ជាំងធំៗ ពួកវាត្រូវបានគេ សម្លាប់ សត្វស្លាបនឹងត្រូវបានគេវាយនៅក្នុងស្នាមប្រេះនៃថ្ម ខណៈដែលវាកកក្រើក ទៅមក។

37 ទីសំគាល់នៃការយាងមករបស់ទ្រង់! អូ វាជាថ្ងៃដ៏អស្ចារ្យដែលយើងកំពុង រស់នៅ។ ការញ្ជួយដីនៅកន្លែងផ្សេងៗគ្នា ជំងឺរាតត្បាត អ្វីៗទាំងអស់ដែល ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលគឺនៅទីនេះ។ តាមរបៀបដែលខ្ញុំឃើញវា ខ្ញុំមិនឃើញអ្វីនៅ សេសសល់ក្រៅពីការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់ទេ។ វាជិតដល់ហើយ។

38 ព្រះយេស៊ូវនៅក្នុង...ក្នុងសុន្ទរកថារបស់ទ្រង់ចំពោះប្រជាជនទ្រង់ផងដែរ ទ្រង់ មានបន្ទូលថា “រៀនពាក្យប្រៀបធៀបអំពីដើមល្វា។ នៅពេលដែលវាទន់ហើយ ចាប់ផ្តើមដាក់ស្លឹក អ្នកនិយាយថារដូវក្តៅជិតមកដល់ហើយ។ ហើយនៅពេល ដែលអ្នកឃើញរឿងទាំងនេះចាប់ផ្តើមកើតឡើង ចូរដឹងថាពេលវេលាគឺជិតដល់ ហើយ។”

39 ចូរកត់សំគាល់ថាដើមល្វាជាអ្វីៗ ដើមល្វាតែងតែជាសាសន៍យូដា។ ទ្រង់មាន បន្ទូលថាមិនត្រឹមតែ “ដើមល្វា” ប៉ុន្តែ “ដើមឈើផ្សេងទៀត។” “ពេលឃើញដើមល្វា និងដើមឈើដទៃទៀតដុះពន្លក។” ឥឡូវនេះ ទ្រង់មានបន្ទូលមិនត្រឹមតែអំពីដើមល្វា ប៉ុណ្ណោះទេ ថែមទាំងមានដើមឈើផ្សេងទៀតផង។

40 ឥឡូវនេះយើងសង្កេតឃើញនៅពេលដែលវាចេញពន្លក។ យើងបានរស់នៅក្នុងពេលវេលាដ៏ពិសេសមួយក្នុងរយៈពេលប៉ុន្មានឆ្នាំកន្លងមកនេះ។ ក្រុមជំនុំសាសន៍ដទៃមានការប្រជុំដ៏អស្ចារ្យបំផុតដែលមិនធ្លាប់មានតាំងពីទីនោះមក...

ចាប់តាំងពីសម័យនៃពួកសាវ័ក អូ ហើយព្រះវិហារសាសន៍ដទៃមិនមានការប្រជុំនៅពេលនោះទេ គឺជាក្រុមជំនុំរបស់សាសន៍យូដាដែលមានការប្រជុំ។ ប៉ុន្តែក្រុមជំនុំសាសន៍ដទៃ ក្នុងរយៈពេលដប់ ឬដប់ពីរឆ្នាំកន្លងទៅនេះ មានការប្រជុំដ៏អស្ចារ្យបំផុតក្នុងប្រវត្តិសាស្ត្រ។

41 យើងកំពុងគិតអំពីការប្រជុំរបស់ម៉ាទីន លូធើ បាទ មែនហើយ វាពិតជាអស្ចារ្យណាស់ ប៉ុន្តែវាក៏នៅប្រទេសអាឡឺម៉ង់តែមួយគត់។ យើងកំពុងគិតអំពីការប្រជុំរបស់វេសលីដែលស្ថិតនៅក្នុងប្រទេសអង់គ្លេស វារីករាលដាលនៅទីនេះ និងកោះអង់គ្លេសមួយចំនួន ប៉ុន្តែមិនដែលមានឥទ្ធិពលខ្លាំងពេកទេ។ ប៉ុន្តែនៅក្នុងថ្ងៃនេះ ការប្រជុំនេះដែលនៅបន្ត នៃជំនឿ បានគ្របដណ្តប់យ៉ាងពិតប្រាកដពីសមុទ្រមួយទៅសមុទ្រមួយគ្មានព្រំដែន ជុំវិញពិភពលោក តាមរយៈវិទ្យុ និងទស្សនាវដ្តីដ៏អស្ចារ្យ និងអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អដែលបានចេញទៅ ដោយមិនមានការឧបត្ថម្ភពីមនុស្សជាតិ ហើយបាននាំមកនូវការប្រជុំដែលរាប់ពាន់ដងរាប់ម៉ឺនដង (នៃព្រលឹង) បានកើតនៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្រនៃព្រះ។

42 ក្នុងកិច្ចបម្រើដ៏ជុយស្រួយតូចរបស់ខ្ញុំផ្ទាល់ ដែលព្រះអម្ចាស់បានប្រទានមកខ្ញុំ ខ្ញុំបានឃើញព្រលឹងជាងមួយលានមកដល់ព្រះរាជាណាចក្រព្រះ។ គិតទៅ! ពេលអ្នកដទៃជាមួយនឹងពន្លឺកិច្ចធំៗទាំងនេះដែលផ្សាយតាមវិទ្យុជាដើម រហូតដល់រាប់លាន។ មានភ្លើងនៃការប្រជុំដែលឆេះនៅលើភ្នំនីមួយៗក្នុងពិភពលោក ជាក់ស្តែងចាប់តាំងពីខ្ញុំ...ចាប់តាំងពីប្រហែលដប់ឆ្នាំមុន ចាប់តាំងពីខ្ញុំ...យើងបានចាប់ផ្តើមនៅក្នុងការប្រជុំ។ ដែលយើងមាននៅចុងបញ្ចប់។

43 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ ពេលនោះ មុននោះ ទ្រង់បានទាយនៅទីនេះ ហើយបានមានបន្ទូលថា “កំពែងក្រុងយេរូសាឡឹមនឹងត្រូវពួកសាសន៍ដទៃជាន់ឈ្លីរហូតដល់គ្រាកាន់កាប់របស់សាសន៍ដទៃត្រូវបានបញ្ចប់។” ម៉ូហាមេដានបានកាន់កាប់វា។ យើងបានដឹងហើយ។ ហើយខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកមើលវិបត្តិនៅយប់នេះ របៀបដែលអ៊ីស្លាម៉ាអែល និងអ៊ីស្រាអែលនៅកៀកកគ្នាយ៉ាងណា នៅក្រុងយេរូសាឡឹម

ជាកន្លែងដែលគេទាយថាពួកគេនឹងទៅ។ ហើយប៉ុន្មានឆ្នាំមុននេះ ស្ទើរតែមានជនជាតិយូដានៅក្រុងយេរូសាឡឹម។

44 ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ពេលឃើញដើមល្វាចេញពន្លក។” ឥឡូវនេះ ជនជាតិយូដាបានខ្ចាត់ខ្ចាយទៅកាន់ពិភពលោកទាំងមូល រាប់លាននាក់នៅក្នុងប្រទេសអាឡឺម៉ង់ និងនៅក្នុងប្រទេសអ៊ីតាលី និងនៅសហរដ្ឋអាមេរិក និងទូទាំងពិភពលោក។ ហើយព្រះ ដូចទ្រង់បានធ្វើនៅសម័យដើម ទ្រង់បានធ្វើឲ្យចិត្តរបស់ជាដានីងទទឹង ទ្រង់បានធ្វើឲ្យចិត្តរបស់មូសូលីនីវីងចំពោះពួកសាសន៍យូដា ហើយជនជាតិយូដាត្រូវបានបណ្តេញចេញពីប្រទេសអ៊ីតាលី។ ទ្រង់បានធ្វើឲ្យចិត្តរបស់ហ៊ីត្លែរីងរូស ហើយពួកគេត្រូវបានបណ្តេញចេញពីប្រទេសអាស្ត្រីម៉ង់។ ទ្រង់បានធ្វើឲ្យចិត្តរបស់ស្តាលីនីវីងរូស ហើយពួកគេត្រូវបានបណ្តេញចេញពីប្រទេសរុស្ស៊ី។

45 ហើយតើអ្នកបានកត់សម្គាល់កាសែត ដែលថាយើងជាសហរដ្ឋអាមេរិកកំពុងចូលរួមជាមួយពួកអាវ៉ាប់ទេ? អូ បងប្រុស ដៃដែលសរសេរនៅលើជញ្ជាំង! ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកណាឲ្យពរអ៊ីស្រាអែល អ្នកនោះនឹងបានពរ អ្នកណាដែលដាក់បណ្តាសាអ៊ីស្រាអែល អ្នកនោះនឹងត្រូវបណ្តាសា។”

46 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមានរូបភាពនៅផ្ទះ ឬខ្ញុំជឿថាវាត្រូវបានខ្ចីនៅពេលនោះ ដែលហៅដោយអ្នកវិទ្យាសាស្ត្រ *បីនាទីមុនពាក់កណ្តាលអធ្រាត្រ*។ បើពិភពវិទ្យាសាស្ត្របាននិយាយថា “នាឡិកាបានវិលជុំវិញរហូតដល់បីនាទីមុនពាក់កណ្តាលអធ្រាត្រ” ហើយខ្ញុំគិតថាពួកគេបានកាត់បន្ថយវារហូតដល់ប្រហែលមួយនាទីមុនពាក់កណ្តាលអធ្រាត្រ នៅពេលដែលពួកគេបានរកឃើញអ៊ីដ្រូសែន ឬអុកស៊ីសែន អាតូម និងមហាអំណាចទាំងអស់ដែលពួកគេអាចប្រើបាន អាចបណ្តាលឲ្យមានការបំផ្លិចបំផ្លាញទាំងស្រុងក្នុងរយៈពេលប្រាំនាទី។ ពួកគេពិតជាអាច នៅយប់នេះ មិនមែនជាមនុស្សរស់នៅតែមួយនៅលើទ្វីបអាមេរិកខាងជើងទាំងមូលក្នុងរយៈពេលសាមសិបនាទីនោះទេ។ ហើយវាស្ថិតនៅក្នុងកណ្តាប់ដៃរបស់ជនមិនស្មោះត្រង់ដែលស្អប់យើង។ ហើយលើសពីនេះទៅទៀត យើងមានប្រឡាយទុកនិងកប៉ាល់ ដែលដាក់នៅជុំវិញទាំងពីរ...តាមរយៈស៊ុបេរី នៅប្រទេសហុងគ្រី និងកន្លែងផ្សេងៗគ្នា ដែលដាក់នៅលើដំបូលកំណត់ ផ្ទុកដោយកាំជ្រួចប្រភេទដូចគ្នា។

47 បងប្អូនអើយ វាយីតជាងអ្នកគិតទៅទៀត! សូដុម និងកូម៉ូរ៉ាតូចបានដឹង នៅយប់នោះថា ពួកគេកំពុងរស់នៅម៉ោងចុងក្រោយ។ តើអហ្ស៊ីបតូចដឹងទេថា ទេវតាមរណៈ ដែលត្រូវបានគេព្យាករណ៍ថានឹងមកនៅយប់នោះ។ កំពុងផែនដូតូចដឹងទេថាការវាយឆ្លុកដែលបានកើតឡើង។ យើងត្រូវបានថ្លឹងថ្លែងក្នុងសមតុល្យហើយរកឃើញថាចង់បាន! យើងជិតដល់ពេលកំណត់ហើយ!

48 តើនឹងមានអ្វីកើតឡើងប្រសិនបើ...? ពួកវានៅទីក្រុងមូស្កូ អាចដឹកមីស៊ីលទាំងនោះ ដឹកនាំដោយផ្កាយនិងវាដា អាចទម្លាក់គ្រាប់បែកនោះយ៉ាងពិតប្រាកដនៅលើផ្លូវ ហូតក្នុង ល្វីសស្វីល ប្រសិនបើពួកគេចង់។ ត្រូវហើយ។ ហើយយើងអាចឈរនៅទីនោះក្នុងសមុទ្រនៅកន្លែងណាមួយ នៅលើកប៉ាល់របស់យើង ហើយតម្រង់មួយទៅស្តាំត្រង់ទៅវាជានីមូស្កូ បើយើងចង់។ តើនឹងមានអ្វីកើតឡើងបងប្រុសរបស់ខ្ញុំអើយ ប្រសិនបើការបង្វិលកាំជ្រួចដ៏ធំនោះនឹងកើតឡើង ហើយប្រទេសនេះនឹងមានការផ្លាស់ នៅម៉ោងដដែល តើយើងចុះចាញ់រឿងដដែលៗ ហើយអង្រួនវាទៅម្ខាងទៀត? ហើយយើងកំពុងរស់នៅលើសំបកដ៏តូច ជួរចត តូច ស្តើងយ៉ាងណាក៏ដោយ នៅពេលដែលការញ្ជួយដីបានស៊ីជុំវិញ និងស៊ីជុំវិញរហូតដល់វាដូចជាប្រហោងចេញស៊ុត។ ប្រសិនបើនាងនឹងផ្ទុះធំមួយ ហើយកម្រែលកំរាស់ប្រាំបីពាន់ម៉ាយនេះនឹងផ្ទុះឡើងលើអាកាស វានឹងធ្វើតាមអ្វីដែលព្រះបានមានបន្ទូលនឹងកើតឡើង។

49 យើងនៅចុងបញ្ចប់ យើងនៅទីនេះ។ គ្មានវិធីដើម្បីបញ្ឈប់វាទេ។ អ្នកសុំទានទាំងអស់...យើងអាចដាក់អែសាន់ហៅវីនៅគ្រប់ស្រុក ហើយវានឹងមិនបញ្ឈប់វាឡើយ។ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានមានបន្ទូលថា គ្រាទាំងនេះនឹងមកដល់ យើងនៅទីនេះ។ ដើមល្ងាចេញពន្លក។

50 នៅក្នុងរូបភាពនេះ ផ្លូវចុះក្រោមនៅប្រទេសអ៊ីរ៉ង់ អ្នកបានអាននៅក្នុងទស្សនាវដ្តីលុក របៀបដែលពួកគេបានយកយន្តហោះធំៗ ហើយចុះទៅទីនោះ ហើយផ្ទុកយន្តហោះរបស់ជនជាតិយូដាទាំងនេះ។ ពួកគេរាប់ពាន់នាក់បានចុះនៅទីនោះតាំងពីបានយកបាប៊ីឡូនចេញមក ហើយនៅទីនោះអស់ពីរពាន់ប្រាំរយឆ្នាំ ហើយត្រូវបានទុកនៅទីនោះ។ ពួកគេកំពុងរកវាដោយឧបករណ៍លើចាស់ៗ។ ពួកគេមិនបានដឹងអ្វីសោះអំពីព្រះយេស៊ូវដែលគង់នៅលើផែនដី។ ពួកគេមិនបានដឹងអ្វីទាំងអស់ ក្រៅពីប្រពៃណីរបស់ជនជាតិយូដា ប្រពៃណីដែលពួកគេ

ធ្លាប់រស់នៅ។ ហើយនៅពេលដែលយន្តហោះទាំងនេះចុះ ហើយចាប់ផ្តើមផ្ទុកជនជាតិយូដាទាំងនេះ ដើម្បីនាំពួកគេត្រឡប់ទៅស្រុកកំណើតវិញ...

51 ហោរាបានទាយ កាលពីម្ភៃប្រាំបី ឬសាមសិបឆ្នាំមុន ហើយបាននិយាយថា “នៅពេលដែលពួកគេចេញពីការជាប់ជាលើយនោះ ព្រះនឹងនាំពួកគេចេញនៅលើស្ថាបត្តិស្ត្រី។” ហោរាឃើញយន្តហោះមកដល់ ឃើញគេចុះមក ក៏លើកឡើងដឹកទៅស្រុកកំណើតវិញ។ គាត់មិនដឹងថាត្រូវហៅវាថាអ្វីទេ គាត់គ្រាន់តែ...មើលទៅគាត់ដូចជាឥស្រ្តី ដូច្នោះគាត់បាននិយាយថា “ពួកគេនឹងត្រូវបាននាំយកមកវិញនៅលើស្ថាបត្តិស្ត្រី។”

52 ហើយពេលពួកគេចុះពីលើកប៉ាល់ហោះ ហើយក្មេងកំពុងជួយចាស់ ក៏ត្រូវគេសម្ភាស។ ហើយពួកគេបាននិយាយថា “ត្រឡប់មកស្រុកវិញដើម្បីស្លាប់ឬ?”

ពួកគេថា “អត់ទេ។ យើងត្រលប់មកមើលព្រះមេស៊ីវិញហើយ!”

53 អូ កប៉ាល់ចំហាយទឹកដ៏ធំមកពីជុំវិញពិភពលោក ក្នុងរយៈពេលប៉ុន្មានឆ្នាំចុងក្រោយនេះ ជនជាតិយូដាទាំងចាស់ទាំងក្មេង ស្លៀកពាក់អាវុធចូលក្រុងយេរូសាឡឹម មកពីខាងកើត ពីខាងលិច។ ហើយការព្យួរនៅលើរដ្ឋធានីយេរូសាឡឹមនោះ គឺជាផ្កាយប្រាំមួយចំណុចរបស់ព្រះបាទដាវីឌ ដែលជាទង់ជាតិចំណាស់បំផុតក្នុងពិភពលោក មិនបានបក់រសាត់អស់រយៈពេលម្ភៃប្រាំរយឆ្នាំត្រូវបានប្រកាសថាជាប្រជាជាតិមួយនៅយប់នេះ។ ដើមល្វាចេញពន្លក។

ក្រុងយេរូសាឡឹមកំពុងតែរីកចម្រើន ព្រះអម្ចាស់កំពុងតែ  
ស្តារឡើងវិញ  
ទីសំគាល់ដែលពួកហោរាបានទាយ  
ថ្ងៃរបស់សាសន៍ដទៃបានរាប់ ជាមួយពេលដ៏ខ្លី  
“ត្រឡប់មកវិញ ឱអ្នកបែកខ្ញែកគ្នា ទៅកន្លែងអ្នកវិញ។”  
ដ្បិតជិតដល់ថ្ងៃលោះហើយ  
ចិត្តមនុស្សមានការភ័យខ្លាច  
ត្រូវបានពេញដោយព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះ ចង្អៀងរបស់  
អ្នកមានពន្លឺហើយភ្លឺច្បាស់  
រកមើល! ការប្រោសលោះរបស់អ្នកជិតមកដល់ហើយ។

54 វាយីតជាងយើងគិត។ យើងមិនមកព្រះវិហារដើម្បីជួបជុំទេ យើងមិនមក ព្រះវិហារដើម្បីស្តាប់សេចក្តីអធិប្បាយល្អទេ ឬមកព្រះវិហារដើម្បីស្តាប់តន្ត្រីពិរោះ។ ពួកគេទាំងអស់គ្នាបានទទួលកន្លែងរបស់ពួកគេ ប៉ុន្តែអ្វីដែលប្រសើរជាងយើងមក ព្រះវិហារដើម្បីធ្វើ សូមពិនិត្យមើលជាមួយព្រះ និងសេចក្តីសង្គ្រោះនៃព្រលឹងយើង ដ្បិតថ្ងៃប្រោសលោះជិតមកដល់ហើយ។

55 ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្ររបស់ព្រះ បានប្រដូចការនេះ (ទ្រង់មាន បន្ទូល) ទៅនឹងស្ត្រី។ ហើយនៅក្នុងប្រធានបទរបស់យើងយប់នេះ យើងរកឃើញ ពីស្ត្រីនេះ ប្តីរបស់នាងបានទៅ ហើយនាងបានចាត់បង់កាក់មួយចេញពីថង់ប្រាក់ របស់នាង។ ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងព្យាយាមពន្យល់វា។

56 ថ្ងៃនេះ បើស្ត្រីរៀបការហើយ នាងគួរតែពាក់ចិញ្ចៀនរៀបការជាសញ្ញាបញ្ជាក់ ថានាងរៀបការហើយ។ នោះគឺដើម្បីកុំឲ្យបុរសផ្សេងមានអ្វីពាក់ព័ន្ធនឹងនាង។ គេ មើលហើយឃើញនាងជាស្ត្រីរៀបការ។

57 នៅសម័យនោះគេអត់មានចិញ្ចៀនអាពាហ៍ពិពាហ៍ទេ គេមានបន្ទះចារឹក (គេ ហៅវាថា “បន្ទះចារឹក”) ពួកគេដាក់លើក្បាលរបស់ពួកគេ។ វាមានកាក់ដប់ ហើយ វាបាននៅជុំវិញក្បាលរបស់ពួកគេ។ នោះជាសញ្ញាសម្គាល់ថាពួកគេជាស្ត្រីដែល បានរៀបការហើយ គ្មានបុរសណាមកចោកបញ្ឆោតពួកគេឡើយ គ្មានបុរសណា ចង់ចែចង់ពួកគេទេ។ ពួកគេបានរៀបការរួចហើយ។

58 កាក់នីមួយៗនៃកាក់ទាំងនោះ...ប្រសិនបើយើងមានពេលវេលា (ប៉ុន្តែខ្ញុំ អត់មានពេលទេ ខ្ញុំនឹងព្យាយាមរក្សាពាក្យរបស់ខ្ញុំឱ្យជិតបំផុតតាមដែលអាច ធ្វើទៅបាន) ខ្ញុំអាចប្រាប់អ្នកពីអត្ថន័យនៃកាក់នីមួយៗ។ វាត្រូវបានគេដាក់ នៅទីនោះ ហើយកាក់នីមួយៗមានន័យថាគុណធម៌ជាក់លាក់របស់ស្ត្រីនោះ។ ទីមួយ មានន័យថាស្នេហារបស់នាងចំពោះស្វាមី។ ទីពីរ ការសន្យារបស់នាង អំពីគុណធម៌ដើម្បីរស់នៅស្អាតស្អំសម្រាប់គាត់។ ហើយទីបី និងទីបួន និងទីប្រាំ ទៅដល់ទីប្រាំបួននិងទីដប់។

59 បើអ្នកចង់មើលវាឡើង សូមមើលក្នុង កាឡាទី៥។ អ្នកនឹងដឹងថាស្ត្រីនោះ តំណាងឱ្យក្រុមជំនុំ ហើយក្រុមជំនុំជាករិយាដែលបានរួមរស់ជាមួយព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយបន្ទះចារឹកដែលក្រុមជំនុំត្រូវពាក់ គឺមាននៅក្នុង កាឡាទី ៥ ដែលជាសេចក្តី ស្រឡាញ់ អំណរអរ មេត្រីភាព អត់ធ្មត់ សុភាព សប្បុរស ស្មោះត្រង់ ស្លូតបូត។



នោះគឺជាបន្ទះចារឹកដែលត្រូវបានពាក់នៅក្នុងក្រុមជំនុំ សេចក្តីស្រឡាញ់ជាបងប្អូន សេចក្តីសប្បុរស ការប្រកបគ្នា។

ហើយស្ត្រីនេះនៅពេលដែលវា...វាច្បាស់ជានៅជាមួយភាពងងឹតដែលនាង ដឹងថានាងបានបាត់បង់កាក់មួយក្នុងចំណោមកាក់ទាំងនោះ។

60 អូ ប្រសិនបើធ្លាប់មានពេលដែលក្រុមជំនុំគួរតែយកសារពើភណ្ឌ ដើម្បីដឹង ថាតើអ្នកមានកាក់ទាំងអស់ឬអត់នោះ វាគួរតែឥឡូវនេះ។ វាកាន់តែងងឹត។ នេះ ជា—ភាពច្របូកច្របល់ និងពពកនៃការបំផ្លាញអរិយធម៌កំពុងព្យួរនៅលើផែនដី អំពើបាប និងការរំលងនៅគ្រប់ទិសទី។ យើងកំពុងរស់នៅក្នុងពេលវេលាដ៏ធំ ពេលមានអំពើទុច្ចរិត មនុស្សដែលទៅព្រះវិហារគ្រាន់តែជាការបោកប្រាស់ មនុស្ស ដែលទៅព្រះវិហារដើម្បីព្យាយាមលាក់បាំងពីភាពអាក្រក់របស់ពួកគេ មនុស្សដែល ទៅព្រះវិហារ ហើយប្រកាសខ្លួនថាជាគ្រីស្ទាន ហើយរស់នៅដូចពួកលោកិយ ទាំងមូល ឆឹកស្រា ជក់បារី លេងល្បែងស៊ីសង ស្រ្តីស្លៀកពាក់អសីលធម៌ ស្លៀក សម្លៀកបំពាក់ដែលពួកគេមិនគួរស្លៀក—នៅក្នុងបន្ទប់ស្លៀកពាក់របស់ពួកគេ ចេញនៅតាមផ្លូវចំពោះមុខសាធារណៈ។ ហើយសេចក្តីស្រឡាញ់ជាបងប្អូនស្ទើរតែ គឺជារឿងដែលកំពុងតែកន្លងផុតទៅហើយ។ យើងមិនបានបាត់បង់កាក់មួយទេ ប៉ុន្តែយើងបានបាត់បង់រាល់កាក់ទាំងនោះ។

61 ហើយកំពុងតែយប់ងងឹត ហើយចាំថា ប្តីរបស់នាងនឹងត្រឡប់មកវិញ។ ហើយ ប្រសិនបើគាត់រកឃើញនាងបានបាត់កាក់មួយក្នុងចំណោមកាក់ទាំងនោះ វា បង្ហាញថានាងត្រូវបានសម្គាល់ថាជា “ស្រីពេស្យា”។

62 ហើយប្រសិនបើនាងបានផ្តើរ ឬ បង្ខូចខ្លួនដោយរបៀបណាមួយ ហើយ វាត្រូវបានគេមើលឃើញដោយប្រជាជន គេនាំនាងទៅជួបបូជាចារ្យហើយធ្វើជា សាក្សីថា នាងត្រូវបានគេរកឃើញដូច្នោះ ហើយបូជាចារ្យបានឃើញថានាងជា ស្ត្រីដែលបានរៀបការ ហើយបានយកកាក់ចេញ (ពីបន្ទះចារឹករបស់នាង) ដែល នាងបានធ្វើខុស។ ប្រសិនបើនាង—បានបំផ្លាញគុណធម៌របស់នាង ពួកគេបាន យកវាចេញ។ ប្រសិនបើនាងកំពុងចែចង់ នោះបង្ហាញថានាងមិនស្មោះត្រង់នឹង ស្វាមីទេ គេយករឿងនោះចេញ។ មិនថាវាជាអ្វី ពួកគេបានយកវាចេញ។ លុះប្តី ត្រឡប់មកវិញ ឃើញថានាងត្រូវគេកត់សម្គាល់ ហើយគាត់នឹងលែងលះនាងភ្លាម ហើយមិនពាក់ព័ន្ធនឹងនារីបែបនេះទេ។ គាត់មិនចង់បាននារីបែបនេះទេ។

ដូច្នោះហើយ វាកំពុងតែឈានទៅរកភាពងងឹត នៅពេលដែលនាងដឹងថានាង បានបាត់បង់អ្វីមួយ ដល់ពេលប្តីមកដល់ហើយ វាយឺតពេល។

63 ក្រុមជំនុំគួរតែពិនិត្យមើលខ្លួនឯងដោយព្រះបន្ទូលនៃព្រះប្រសើរជាង ភាព បរិសុទ្ធរបស់យើង ភក្តីភាពរបស់យើង ការលះបង់របស់យើង។ យើងបាន ក្លាយទៅជាអ្នកវាយតប់ អ្នកនិយាយកុហក អ្នកជក់បារី អ្នកឈប់ជឿ អ្នកលាបមុខ មាត់ដូចយេសេបិល អ្វីគ្រប់យ៉ាងនៅក្នុងប្រតិទិនដែលពិភពលោកទាំងមូលធ្វើ ព្រះ វិហារគ្រីស្ទានកំពុងទាក់ទងគ្នាក្នុងរឿងទាំងនោះសព្វថ្ងៃនេះ រហូតដល់អ្នកមិនអាច ប្រាប់ពីរឿងមួយទៀតបានទេ។ វាដល់ពេលដែលយើងយកសារពើក័ណ្ណ។ វាយឺត ពេលហើយ។

64 ឥឡូវនេះតាមលំដាប់...វាយឺតពេលរហូតដល់នាងត្រូវបំភ្លឺទៀន។ ហើយនាង មានទៀន។ នាងមិនត្រឹមតែមានទៀនទេ តែនាងមានអំបោស ហើយនាងទៅ បោសសម្អាតផ្ទះ។

65 អូ បងប្អូនអើយ! ប្រសិនបើមានការត្រូវការពេលវេលានៃការបំភ្លឺនៃទៀន ការ បញ្ជូនចេញនៃពន្លឺនៃដំណឹងល្អ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធត្រឡប់មកក្រុមជំនុំវិញ... មិនច្រើនសម្រាប់អារម្មណ៍ មិនមែនសម្រាប់ភាពអស្ចារ្យខ្លះ មិនមែនសម្រាប់ ការងារផ្លូវចិត្តខ្លះ មិនមែនសម្រាប់ការលោតដើម្បីភាពរីករាយទេ ប៉ុន្តែសម្រាប់ បទពិសោធន៍ស្វែងរកដួងចិត្ត នៅពេលដែលបុរសនិងស្ត្រីមានភាពពិសិទ្ធិជាមួយ ព្រះ។ ត្រូវហើយ។ យើងនៅគ្រាចុងក្រោយ។

66 ហើយនាងបានអុជទៀន ដើម្បីបំភ្លឺនាង។ ហើយ បងប្អូនអើយ រាល់ទៀន តូចៗនៅទីនេះគួរតែភ្លឺនាយប់នេះ។ មិនត្រឹមតែប៉ុណ្ណោះ នាងបានយកអំបោសមក ហើយអ្នកជិតខាងឃើញធ្លុះបិហុយ។ នាងមានពេលសម្អាតផ្ទះពិតប្រាកដ ព្រោះ ប្តីនាងជិតមកដល់។ ហើយប្រសិនបើគាត់ចាប់នាងបានជាមួយនឹងកាកំមួយនោះ នាងគឺជា "ស្រីពេស្យា"។

67 បងប្អូនអើយ យើងជាក្រុមជំនុំនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ នៅក្នុងវេលាដ៏អស្ចារ្យ ទាំងនេះ ដែលពួកយើងកំពុងរស់នៅឥឡូវនេះ វាធ្វើឲ្យយើងពិនិត្យមើល ទៅ ចំពោះព្រះ បំភ្លឺទៀននៃព្រះបន្ទូលនៃដំណឹងល្អ ហើយពិនិត្យមើលខ្លួនយើង ហើយ រកមើលថាតើយើងមិនខ្វះខាតទេឬ ហើយជាពិសេសនៅពេលដែលយើងឃើញអ្វី ៗទាំងអស់នេះមកដល់។ យើងនៅគ្រាចុងក្រោយ ការយាងមករបស់ព្រះគ្រីស្ទគឺ

នៅជិតបង្កើយ មិនមានក្តីសង្ឃឹមផ្សេងទៀតនៅក្នុងពិភពលោកសម្រាប់ក្រុមជំនុំទេ។

68 ហើយមើល ព្រះវិហារគឺធ្លាក់ចុះ។ ក្រុមជំនុំគ្មានមនសិការទៀតទេ។ អ្នកពិបាកដាស់ពួកគេណាស់។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា ពួកគេនឹងមកក្នុងស្ថានភាពនោះ នៅពេលពួកគេនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់របស់យើងពន្យារពេលការយាងមករបស់ព្រះអង្គ។” ហើយគេនឹងលេបត្របាក់គ្នាទៅវិញទៅមក ហើយវាយតប់គ្នា។ វានឹងមានគ្រានោះ។ អ្វីៗច្បាស់ហើយ។ ទំព័រត្រូវបានបើកដូចដែលវាបន្ត ហើយវារួចរាល់ហើយ ការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់។

69 ព្រះវិហារលូងធ្លាក់បានបាត់បង់ពន្លឺរបស់នាង។ ព្រះវិហារមេតូឌីស្ទបានបាត់បង់ពន្លឺរបស់នាង។ ព្រះវិហារបាទីស្ទបានបាត់បង់ពន្លឺរបស់នាង។ ព្រះវិហារពេនទីកុស្តបានបាត់បង់ពន្លឺរបស់នាង។ ពន្លឺនីមួយៗហាក់ដូចជាបាត់។

70 ប្រជាជនពេនទីកុស្តដែលជាប្រជាជនបរិសុទ្ធ កំពុងតែប្រព្រឹត្តដូចពួកមេតូឌីស្ទ។ មេតូឌីស្ទធ្វើដូចជាបាទីស្ទ។ បាទីស្ទកំពុងធ្វើដូចលូងធ្លាក់។ លូងធ្លាក់ធ្វើដូចកាតូលិក។ ហើយវាបានត្រឡប់ទៅកាន់អំពើបាបដ៏ធំមួយវិញ។ ត្រូវហើយ។ យើងនៅគ្រាចុងក្រោយ គឺការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់។

71 ឥឡូវនេះ នាងមានពេលសម្អាតផ្ទះ។ នាងបានជូតកំរាលឥដ្ឋ បោសជញ្ជាំង នាងបានយកមែកឈើចុះ នាងបន្តរហូតដល់នាងរកឃើញរបស់ដែលនាងបាត់បង់។ ហើយនៅពេលដែលនាងធ្វើដូច្នោះ នាងបានហៅក្រុមជំនុំប្អូនស្រីរបស់នាងមកឥឡូវនេះ។

72 ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាអ្នកជាមេតូឌីស្ទ បាទីស្ទ ពេនទីកុស្ត ប្រេសប៊ីដើររៀនទេ សូមអញ្ជើញមក សូមយើងរីករាយជាមួយគ្នា។ ពេលនោះមកដល់ ពេលដែលក្រុមជំនុំរកឃើញសេចក្តីស្រឡាញ់ជាបងប្អូន ពេលដែលក្រុមជំនុំរកឃើញភាពបរិសុទ្ធរបស់ខ្លួន នៅពេលដែលក្រុមជំនុំរកឃើញកន្លែងនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ វានឹងហៅទៅកាន់សមាជិកផ្សេងទៀតនៃរូបកាយ “សូមអញ្ជើញមករីករាយជាមួយយើង។” ព្រះចង់ឲ្យក្រុមជំនុំស្រឡាញ់ទ្រង់។

73 ខ្ញុំជឿថាវាជាព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ នៅពេលដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយអំពីគុណធម៌របស់ស្ត្រី តើមានពរយ៉ាងណា អ្នកដែលអាចរករបស់ផ្អែមជាងនេះគឺដែលមកដល់ផ្ទះ

បន្ទាប់ពីភាពនឿយណាយ ហើយព្រះបានប្រទានប្រពន្ធដល់បុរស។ មនុស្សស្រី និងបុរសគឺជាមនុស្សតែមួយ។ នៅក្នុងការបង្កើត ព្រះជាម្ចាស់បានបង្កើតពួកគេ ជាលើកដំបូងជាមួយគ្នា ហើយពួកគេគឺជាបេះដូងតែមួយ ព្រលឹង គំនិត និងអ្វីៗ ទាំងអស់។ នៅពេលដែលទ្រង់បានបង្កើតមនុស្សនៅក្នុងធូលីដី ទ្រង់បានបំបែក គាត់ចេញពីប្រពន្ធរបស់គាត់។ នៅពេលដែលទ្រង់បង្កើតអេវ៉ា ទ្រង់មិនបានទៅ បង្កើត—ស្រ្តីម្នាក់ យកភាពកខ្វក់បន្ថែមទៀតទេ ប៉ុន្តែ ទ្រង់បានយកឆ្អឹងជំនីរបស់ អ័ដាមមកបង្កើតជាករិយា។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា "នាងជាឆ្អឹងនៃឆ្អឹងរបស់ខ្ញុំ ជាសាច់ នៃសាច់របស់ខ្ញុំ។" ពួកគេមានតែមួយក្នុងចិត្ត ព្រលឹង និងរូបកាយ។

74 វាជាប្រភេទនៃព្រះគ្រីស្ទ។ ព្រះមិនបានយកក្រុមជំនុំរបស់ព្រះគ្រីស្ទចេញពី គោលលទ្ធិមួយទេ ហើយទ្រង់ក៏មិនបានយកវាចេញពីនិកាយមួយដែរ។ ទ្រង់ បានយកវាចេញពីបេះដូងរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ជាលំពែងនៅចំហៀងទ្រង់ តាមរយៈ ព្រះលោហិត។

75 ប្អូនប្រុស ប្អូនស្រី ខ្ញុំមិនខ្វល់ថា អ្នកប្រហែលជាមានជំនឿយ៉ាងណាទេ ប្រសិនបើអ្នកមិនត្រូវបានគ្របដណ្តប់ដោយព្រះលោហិតទេ នោះអ្នកនឹងត្រូវ បាត់បង់។ យើងនឹងចូលទៅក្នុងនោះ ពីមួយថ្ងៃទៅមួយថ្ងៃ យប់ស្អែក បង្ហាញពីសា រៈសំខាន់របស់វា។ ប៉ុន្តែអ្នកត្រូវបាត់បង់ដោយគ្មានឈាម។

ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលទ្រង់បង្កើតប្រពន្ធនោះ នាងគឺជាដៃគូ។ វាជាអ្វីដែល គាត់ស្រលាញ់ វាជាផ្នែកមួយរបស់គាត់។

76 ឥឡូវនេះស្តាប់ឱ្យជិត។ បុរស ឬស្រ្តីមិនអាចទៅស្ថានសួគ៌បានឡើយ លើកលែងតែពួកគេបានកើតម្តងទៀត។ ខ្ញុំមិនចង់បានន័យថាដោយសារតែ អ្នកបាននិយាយភាសាដទៃ ខ្ញុំមិនមានន័យថាដោយសារតែអ្នកបានស្រែក ខ្ញុំ មិនចង់បានន័យថាដោយសារតែអ្នកបានរាំ ខ្ញុំមិនមានន័យថាដោយសារតែអ្នក បានទៅព្រះវិហារនិងជារៀងទាត់ ពាក់លេវ៉ាអារ៉ែនភាពស្មោះត្រង់របស់អ្នក រឿង ទាំងនោះគឺត្រឹមត្រូវ ប៉ុន្តែវាមិនមែនជាវាទេ។ ត្រូវតែមានទំនាក់ទំនងរវាងអ្នក និង ព្រះគ្រីស្ទយ៉ាងពិតប្រាកដ រហូតដល់អ្នកក្លាយជាតែមួយ។ អ្នកគឺជាម្នាក់! ហើយ ប្រសិនបើអ្នកមិនមានទេ ធ្វើដូចម្តេច...?

77 តើអ្នកអាចស្រមៃថាចូលនៅពេលយប់ ហាត់នឿយ នឿយព្រួយទេ? ប្រសិនបើ អ្នកជាកសិករ មេកានិក អ្នកអធិប្បាយ អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកជា អ្នកចូលមក

នៅពេលអ្នកចូលទៅក្នុងផ្ទះតូចរបស់អ្នក អ្នកចង់បានរហូតដល់អ្នកអាចទៅដល់ ទីនោះ។ អ្នកបើកទ្វារហើយប្រពន្ធតូចដីផ្អែមល្អម្នាក់ឈរនៅទីនោះនាង ស្វាគមន៍អ្នក។ នាងស្អាតហើយស្រស់សោភាទាំងអស់។ នាងដើរមកច្រើនអ្នក នៅលើថ្ពាល់ នាងបាននិយាយថា “ប៉ា អ្នកនឿយហត់ហើយ។” នាងដាក់អ្នកលើ កៅអី នាងដាក់ខ្លួនលើក្តៅរបស់អ្នក នាងដាក់ដៃជុំវិញអ្នក ហើយនាងឱបអ្នក។ វាហាក់ដូចជាថាអ្នកមិននឿយហត់ទេ មានអ្វីមួយមករកអ្នក។ វាជាអ្វីមួយដែល ព្រះបានប្រទានឱ្យអ្នកសម្រាប់គោលបំណងនោះ។ វាជាផ្នែកមួយនៃអ្នកឥឡូវនេះ ប្រសិនបើនាងជាប្រពន្ធពិត។

78 ប៉ុន្តែ ចុះបើបុរសម្នាក់ទាំងនោះបានច្រើនបុរសម្នាក់ទៀតនៅថ្ងៃនោះ ឬពេលខ្លះ ទៀត? ចុះបើអ្នកដឹងរឿងនោះ? ចុះបើដៃគេឱបបុរសម្នាក់ទៀត? នាងពិតជាគួរឱ្យ ស្តាប់ខ្លឹមនៅលើក្តៅរបស់អ្នក។ ការច្រើននោះឆេះដូចការច្រើនរបស់យូដាស។ ដៃ ទាំងនោះ អ្នកចង់ឲ្យគេមិននៅក្បែរអ្នកជាង។ អូ នាងប្រហែលជាស្អាតទាំងអស់ សក់របស់នាងអាចរុញ ភ្នែករបស់នាងអាចពណ៌ភ្លេច ថ្ពាល់របស់នាងអាចមាន ពណ៌ផ្កាឈូក សំពត់តូចរបស់នាងប្រហែលជាបូណ៌ នាងប្រហែលជាស្អាត ណាស់ ប៉ុន្តែប្រសិនបើការគោរព និងសេចក្តីស្រឡាញ់ និងទំនុកចិត្តចំពោះព្រះ ពិតប្រាកដនោះមិនមានទេ នោះនាងគួរតែនៅឆ្ងាយពីក្តៅរបស់អ្នក។ អ្នកមិនចង់ ធ្វើអ្វីជាមួយនាងទេ នាងគឺជា—នាងជាអ្នកជំពាក់បំណុលគេ។ មិនខ្វល់ថានាង ធ្វើខ្លួនស្អាតប៉ុណ្ណាទេ នាងនៅតែខុសរហូតដល់ត្រូវគេបញ្ជាក់ ថាជាសំណាញ់ចិត្ត ពិតប្រាកដ មិនស្រលាញ់អ្នកណាក្រៅពីអ្នក គ្មានស្នាមច្រើនផ្សេងក្រៅពីបុរសម្នាក់ អ្នក គ្មានដៃផ្សេងទៀតត្រូវកាន់នាងទេ លើកលែងតែដៃរបស់អ្នក ហើយអ្នកដឹងពី វា។ អារម្មណ៍ល្អយ៉ាងណា ល្អចិត្តយ៉ាងណា!

79 នោះគឺជាប្តីប្រពន្ធ ដែលជាប្រភេទនៃព្រះគ្រីស្ទ និងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។ ហើយ នៅពេលដែលអ្នកទៅព្រះវិហាររបស់អ្នក អ្នកអាចនឹងមានទំនុកចិត្តដ៏ល្អបំផុត នៅក្នុងទីក្រុង អ្នកអាចមានជណ្តើរខ្ពស់បំផុតនៅក្នុងទីក្រុង អ្នកអាចមានសរីរាង្គ បំពង់ល្អបំផុត អ្នកអាចស្លៀកពាក់បានល្អបំផុត អ្នកអាចច្រៀងដូចជាសត្វស្លាប ប៉ុន្តែទាំងអស់នោះ ប្រសិនបើអ្នកកំពុងច្រើន និងចែចង់ជាមួយលោកិយវិញ ការ ច្រើននៅលើថ្ពាល់របស់ព្រះគ្រីស្ទគឺជាការច្រើនរបស់យូដាស-តារីន។ គាត់មិនចង់ ធ្វើអ្វីជាមួយអ្នកទេ។ ទ្រង់បានក្រឡេកមើលចិញ្ចៀនភ្ជាប់ពាក្យអាពាហ៍ពិពាហ៍

របស់អ្នក ហើយទ្រង់បានរកឃើញថាច្នៃប្រឌិតដែលបាត់ ទ្រង់បានរកឃើញថា ស្នេហាបានបាត់ទៅហើយ។ វាជាទម្រង់មួយ ទ្រង់បានរកឃើញថាភាពស្មោះត្រង់ បានបាត់ទៅហើយ។ អ្នកបានប្រព្រឹត្តអំពើសហាយស្មន់ជាមួយលោកិយ។ អ្នក ទៅរាំ និងពិធីជប់លៀង ប៊ូតិ-រូតិហើយមើលកម្មវិធីទូរទស្សន៍អាសអាភាស។ អ្នក កំពុងប្រព្រឹត្តអំពើផិតក្រុតជាមួយនឹងព្រះគ្រីស្ទ លើទ្រង់ កាលកំពុងហៅទ្រង់ថាជា ប្តីរបស់អ្នកនៅឡើយ។

80 ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “អ្នកនិយាយថា ‘ខ្ញុំជាអ្នកមាន ខ្ញុំមិនត្រូវការអ្វី ទាំងអស់។’” ប៉ុន្តែទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកមិនដឹងថាខ្លួននៅអាក្រាត វេទនា ខ្វាក់ភ្នែក ក្រីក្រ ហើយមិនដឹងអ្វីសោះ។” ដល់ពេលយើងអុជទៀន ហើយបោស ផ្ទះ។ ការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់ជិតមកដល់ហើយ។

សូមគិតពីវាប៉ុន្មាននាទីសិន ពេលយើងអានក្បាល។ តើបានទេ? ងាក មកលេងព្យាណូវិញបានទេ បងស្រី?

81 តើអ្នកកំពុងធ្វើអ្វី ក្រុមជំនុំ? តើអ្នកមានលក្ខខណ្ឌអ្វីនៅយប់នេះ? ពេល លើកដៃឡើងក្នុងការស្នើសុំរបស់អ្នក តើមានអ្វីបានពិនិត្យអ្នកដែរឬទេ? ប្រសិនបើអ្នកកំពុងចែចង់ជាមួយលោកិយ ប្រសិនបើអ្នកកំពុងធ្វើអ្វីដែលខុស ការ ថើបរបស់អ្នក...

82 គិតមើលទៅ បុរសអើយ។ លោក ខ្ញុំចង់សួរអ្នកអ្វីមួយ។ ហើយនេះក៏សម្រាប់ កញ្ញាដែរ ហើយអ្នកនាង ដែលជាក្មេងស្រី គិតយ៉ាងណាចំពោះមិត្តប្រុសរបស់អ្នក ប្រសិនបើអ្នកដឹងថាអ្នកបានឃើញគាត់ថើប និងបន្តជាមួយក្មេងស្រីផ្សេងទៀត ហើយអ្នកបានភ្ជាប់ពាក្យជាមួយគាត់ហើយ ហើយគាត់បានមក ហើយទះដៃអ្នក ហើយនិយាយថា “សំណព្វចិត្ត បងស្រីឡាញ់តែអូនប៉ុណ្ណោះ?”

អ្នកនឹងនិយាយថា “អ្នកលាក់ពុតអើយ ចេញពីខ្ញុំទៅ!”

83 តើអ្នកនឹងធ្វើអ្វី...? គិតមើលទៅ លោក។ យើងមិនត្រឹមតែភ្ជាប់ពាក្យទេ ប៉ុន្តែយើងបានរៀបការ។ ក្រុមជំនុំបានរៀបការជាមួយព្រះគ្រីស្ទ។ យើងជាករិយា របស់ព្រះគ្រីស្ទ បង្កើតកូន។ របៀបដែលអ្នកចង់មកផ្ទះមួយយប់ សម្រាប់ការស្នើសុំ ស្មារតីជាមួយករិយារបស់អ្នក ហើយនាងមានកូនតូចៗ ហើយអ្នករកឃើញថ្ងៃ នោះ...? ហើយនៅពេលដែលនាងចូលមក អូ ក្រចករបស់នាងអាចត្រូវបានលាប

ពណ៌ (នោះគឺប្រសិនបើអ្នកជាពួកលោកិយ)។ អ្នកប្រហែលជា...នាងប្រហែលជា មើលទៅស្អាតណាស់ ប៉ុន្តែអ្នកដឹងទេ។ បងប្អូន គិតមើល បើស្រ្តីម្នាក់នោះកំពុង ចើបបុរសដទៃ។ បើដដែលនៅក្បែរអ្នក ប្រាប់អ្នកថានាងស្រលាញ់អ្នក ហើយ អ្នកដឹងថានោះជា...ថានាងស្រឡាញ់អ្នកដទៃដែរ ស្នេហារបស់នាងមិនពិតទេ។ ស្នេហារបស់នាងមិនពិតទេ។ វាមិនមែនជារបស់អ្នកទេ វាក៏ជារបស់អ្នកផ្សេង ដែរ។ បើមានបុរសណាម្នាក់ដូចអ្នក អ្នកនឹងដកនាងចេញពីក្តៅ។ គិតទៅមើលថា មានអារម្មណ៍បែបណាទៅ។ គិតទៅស្រីអើយ បើប្តីមកផ្ទះ មិនត្រឹមតែប៉ុណ្ណោះទេ ថែមទាំងនាំជំងឺនៃអំពើអសីលធម៌ចូលមកផង។

84 ហើយ អូ ប្រទានពរដល់បេះដូងរបស់អ្នក ព្រះវិហារត្រូវបានស៊ីជាមួយមហារីក ខាងវិញ្ញាណ គ្រប់ប្រភេទនៃរឿង និងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ វាខុសហើយ! ព្រះអើយ សូមមេត្តា! ព្រះយេស៊ូវកំពុងយាងមក មិត្តអើយ។ អ្នកនឹងមិនមានពេលមួយ ក្នុងចំណោមយប់នេះ ឬមួយក្នុងចំណោមថ្ងៃនេះទេ។ អ្នកពិនិត្យមើលឥឡូវនេះ ល្អជាង។

ចូរយើងអធិស្ឋាន:

85 តើប៉ុន្មាននាក់និយាយ? “បងប្រុស ប្រាណាហាំ” ដោយឱនក្បាលរបស់អ្នក ដែររបស់អ្នកលើក “ចងចាំខ្ញុំនៅក្នុងការអធិស្ឋានរបស់អ្នក បងប្រុសប្រាណាហាំ។ ខ្ញុំមកយប់នេះ ខ្ញុំមិនបានមកទីនេះដើម្បីឲ្យគេឃើញទេ?” ព្រះប្រទានពរអ្នក។ មើលតែដៃ។ “ខ្ញុំមិនបានមកទីនេះដើម្បីឲ្យគេឃើញទេ ខ្ញុំមករកអ្វីមួយ។ ហើយ ខ្ញុំជឿថា ព្រះបានមានបន្ទូលមកក្នុងចិត្តខ្ញុំ ពេលអ្នកកំពុងអធិប្បាយ ហើយខ្ញុំដឹង ថាខ្ញុំខុស។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ក្លាយជាគ្រិស្តានពិតម្នាក់។ ចង់ធ្វើជាគូស្នេហាពិតប្រាកដ ដែលពេលទៅគាល់ម្ចាស់ហើយលុតជង្គង់ចុះ ខ្ញុំចង់ឱ្យទ្រង់ឱបខ្ញុំនៅក្នុងដៃទ្រង់ និយាយថា ‘អូ សួនសម្លាញ់!’”

86 តើអ្នកនៅចាំស្តេចសាឡាម៉ូនបានទេ តើទ្រង់មានបន្ទូលយ៉ាងណា? គាត់បាន និយាយថា “មកណេះ អ្នកដ៏ជាទីស្រឡាញ់អើយ ចូរយើងដើរកាត់ផ្លូវទីម ចូរ យើងដើរកាត់សួនច្បារគ្រឿងទេស។” របៀបដែលគាត់និយាយថាបូរមាត់របស់ នាងមើលទៅដូចជាគុកុលាបជាដើម។ របៀបដែលគាត់ស្រឡាញ់ប្រពន្ធតូចរបស់ គាត់ បាននិយាយថា “ចូរយើងទៅឱ្យបានសេចក្តីស្រឡាញ់របស់យើង។”

87 ពេលចុះទៅអាសនៈដើម្បីអធិស្ឋាន តើចិត្តរបស់អ្នកពិតត្រង់ឬទេ ហើយ ព្រលឹងរបស់អ្នកមិនបរិសុទ្ធទេឬដែលអ្នកនិយាយថា “ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូម អោយយើងយកការស្រលាញ់របស់យើង” ហើយអ្នកនិយាយថា “មែនហើយ អ្នកដ៏ ជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់”? ឬតើអ្នកបានប្រព្រឹត្តអំពើសហាយស្មន់ ទេ? តើអ្នកបានចែចងជាមួយលោកិយទេ?

88 ហើយពេលវេលានៃព្រះ អម្ចាស់មកដល់ហើយ ដែលទីសំគាល់ និងការ អស្ចារ្យទាំងនេះ ជាមួយនឹងរឿងរាប់ម៉ឺនផ្សេងទៀតដែលបានកើតឡើង ចង្អុល រាល់សញ្ញាសម្គាល់គឺចង្អុលបង្ហាញ។ វាកាន់តែងងឹត។ មានភាពត្រជាក់នៅក្នុង ក្រុមជំនុំ។ ការរស់ឡើងវិញហាក់ដូចជាចប់ហើយ។ ចំណុចចុងក្រោយគឺអំពីការ បញ្ចប់។ ហើយនៅទីនេះយើងឃើញខ្លួនឯងនៅក្នុងការផិតក្បត់។ តើទ្រង់នឹង ធ្វើអ្វី? ទ្រង់នឹងរុញយើងចេញពីភ្នំរបស់ទ្រង់ ហើយនិយាយថា “អ្នកប្រព្រឹត្ត អំពើទុច្ចរិតអើយ ចូរចាកចេញពីអញទៅ។”

89 ឥឡូវនេះ បើមាននរណាម្នាក់នៅទីនេះចង់រំលឹកម្តងទៀត ខ្ញុំអាចសុំនៅនាទី នេះ លើកដៃថ្វាយព្រះ និយាយថា “ពេលនេះខ្ញុំចុះចាញ់ហើយនិយាយថា ដោយ ព្រះគុណរបស់ព្រះ ចាប់ពីយប់នេះតទៅ ខ្ញុំនឹងមានជីវិតពិតដោយជំនួយពីព្រះ។” ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ហើយអ្នកជាប្អូនប្រុស ប្អូនស្រី ប្អូនស្រីក្មេង ៗ ប្អូនប្រុសក្មេងៗ បុរស អ្នកនៅទីនេះ នៅទីនោះ ហើយប្អូនប្រុសវ័យក្មេង។

90 តើមាននរណាម្នាក់នៅទីនេះដែលមិនទាន់បានសង្គ្រោះ ហើយនិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំសូមចងចាំខ្ញុំ ខ្ញុំមិនដែលបានកើតម្តងទៀតទេ។ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំ មិនមែនទេ”? ស្តាប់ចុះ អ្នកមិនត្រូវបានសង្គ្រោះ រហូតដល់អ្នកកើតម្តងទៀត អ្នក គ្រាន់តែបែរមុខទៅរកអ្វីមួយ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកទទួលយកព្រះគ្រីស្ទ នោះអ្នក បានកើតជាថ្មី។ អ្នកនិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំខ្ញុំមិនដែលទទួលយកវាទេ។ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំខុស។ ឥឡូវនេះខ្ញុំលើកដៃឡើងហើយនិយាយថា អ្នកក៏ចងចាំខ្ញុំដែរ។ ខ្ញុំមិនដែលបានសង្គ្រោះទេ។ ខ្ញុំមិនដែល—ខ្ញុំមិនដែលព្យាយាមបម្រើព្រះគ្រីស្ទទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់សាកល្បង។ អធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ បងប្រុសប្រាណហាំ។” តើអ្នកនឹង លើកដៃរបស់អ្នកទេ នរណាម្នាក់នៅទីនេះ? តើមានមនុស្សម្នាក់នៅទីនេះ ដែល មិនធ្លាប់ជាគ្រីស្ទាន ចង់លើកដៃឡើង និយាយថា “ចងចាំខ្ញុំផង បងប្រុសនៅក្នុង ការអធិស្ឋាន”? ព្រះប្រទានពរអ្នកកូនប្រុស។ អ្នកផ្សេងនិយាយថា “ចងចាំខ្ញុំ



បងប្រុស? ព្រះប្រទានពរអ្នក ស្រី។ នរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត “ចាំខ្ញុំទេ បងប្រុស ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់ជឿលើព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ហើយទទួលយកទ្រង់ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ”? សូមព្រះជាម្ចាស់ប្រទានពរដល់បងប្អូន។ នោះជាការល្អ។

91 មានគេរិះគន់ខ្ញុំកាលពីថ្ងៃមុនថា “បងប្រុសប្រាណាបាំហេតុអ្វីបានជាអ្នកនិយាយថា ‘លើកដៃអ្នកឡើង?’” ស្តាប់ទៅ គ្មាននរណាម្នាក់ជឿលើការហៅអាសនៈជាងខ្ញុំទៀតទេ។ ខ្ញុំជឿថាមកដល់អាសនៈ វាជាការល្អ ប៉ុន្តែវាមិនបានសង្គ្រោះអ្នកទេ។ វាជាគំនិតរបស់អ្នក ការសម្រេចចិត្តរបស់អ្នកពីព្រះគ្រីស្ទ។ អ្នកនិយាយថា “បើខ្ញុំដើរទៅអាសនៈ។” នោះជាការល្អ។ ប៉ុន្តែ បងប្អូនប្រុស តើអ្នកបានដឹងទេ ពេលដែលអ្នកលើកដៃអ្នកថា អ្នកបំពានរាល់ច្បាប់វិទ្យាសាស្ត្រដែលមាននោះ? ដោយធម្មជាតិ ដែរបស់អ្នកគួរតែព្យួរចុះ។ ប្រសិនបើអ្នកលើកដៃរបស់អ្នក វាបង្ហាញថាមានអព្វកហេតុនៅក្នុងខ្លួនអ្នក ដែលអាចប្រឆាំងនឹងច្បាប់នៃធម្មជាតិ ដើម្បីលើកដៃរបស់អ្នកឆ្ពោះទៅរកអ្នកបង្កើតរបស់អ្នក អ្វីមួយនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នកបានធ្វើការសម្រេចចិត្ត។ ព្រះទតឃើញអ្នកលើកដៃដូចទ្រង់ទតឃើញអ្នកនៅអាសនៈ។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់។ បើអ្នកចង់និយាយ នោះព្រះក៏មានន័យដែរ។ ប៉ុន្តែមើលទៅ មិត្តអើយ អ្នកមិនអាចនៅពាក់កណ្តាលផ្លូវបានទេ អ្នកត្រូវតែមានន័យវា។

ឥឡូវនេះ ចូរយើងអធិស្ឋាន:

92 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ដ៏មានពរ យប់នេះនៅដើមនៃការរស់ឡើងវិញនេះ ខណៈដែលពេលវេលារបស់យើងបានរីកចម្រើនឥឡូវនេះ ហើយបន្តិចទៀត ទូលបង្គំអង្វរទ្រង់ឲ្យមានចិត្តមេត្តាចំពោះមនុស្សទាំងនេះ។ ហើយសូមប្រទានមក ព្រះដ៏មានព្រះចេស្ដា...យប់នេះយ៉ាងហោចណាស់ដៃម្តែបានលើកឡើងលើអាគារ ដែលពួកគេត្រូវការព្រះគ្រីស្ទ។ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ វាជាព្រលឹងរបស់ពួកគេ។ ព្រះវិញ្ញាណ ជាប្រេងគីគ្រាន់តែឆេះអស់ហើយ។ វានឹងមិនមានច្រើនទៀតទេ។ នៅពេលដែលដំណាក់ចុងក្រោយចេញពីផុស ឬផុស វានឹងមិនមានប្រេងដាក់ក្នុងចង្កៀងទៀតទេ។ ពួកគេដឹងថាពួកគេស្ថិតនៅក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយ។ មិនមានក្តីសង្ឃឹមនៅលើផែនដីសម្រាប់យើងក្រៅពីព្រះគ្រីស្ទទេ។ ទូលបង្គំអធិស្ឋាននៅយប់នេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ នៅក្នុងភាពឧឡារិកនៃពេលនេះ ភាពស្ងប់ស្ងាត់ ឥឡូវនេះ

ទ្រង់នឹងចាត់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលបានធ្វើឲ្យគេលើកដៃឡើង ហើយសង្គ្រោះ ពួកគេពីជីវិតនៃអំពើបាប។ សូមប្រទានមក ឱ្យព្រះបិតា។

93 ហើយប្រហែលជាមុនពេលការប្រជុំនេះនឹងបញ្ចប់ សូមអោយមានពួកគេរាប់ សិបនាក់ ជាច្រើននាក់ស្រែកជាមួយនឹងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ សូមឲ្យ ពិធីបុណ្យ ជ្រមុជទឹកនេះ ក្លាយទៅជាមានបន្តបន្ទាប់ក្នុងព្រះនាមដ៏វិសេសនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាអម្ចាស់នៃយើង នៅព្រឹកបុណ្យអ៊ុស្ត្រី កើនឡើងដល់ជីវិតថ្មី។ ឱព្រះបិតាដ៏មាន ព្រះពរដ៏អស់កល្បជានិច្ច ទូលបង្គំអធិស្ឋានសូមឲ្យទ្រង់ប្រទានពរដល់ពួកគេ។ សូមប្រទានវា ព្រះអម្ចាស់។ ហើយឥឡូវនេះ នៅពេលនេះ សូមឱ្យការសម្រេចចិត្ត របស់ពួកគេជាការពិត អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេទទួលយកទ្រង់នៅកន្លែងដែលពួកគេ កំពុងអង្គុយ។ អាសនៈរបស់យើង និងជុំវិញពោរពេញដោយមនុស្ស ហើយយើង អធិស្ឋានសូមឲ្យទ្រង់អនុញ្ញាតឲ្យមនុស្សទាំងនេះនៅយប់នេះធ្វើជាអ្នកបម្រើរបស់ ទ្រង់។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះគ្រីស្ទ។

94 ខណៈពេលដែលយើងអានក្បាល ខ្ញុំចង់សួរអ្នកនូវសំណួរដ៏សំខាន់មួយ។ អ្នកដែលកាន់ដៃអ្នកនិងអ្នកដែលកំពុងអធិស្ឋាន ខ្ញុំដឹងថាអ្នកមិនបានលើកដៃ ឡើងដើម្បីមើលដែររបស់អ្នកទេ។ អ្នកបានលើកឡើងដោយសារមានអ្វីមួយបាន ប្រាប់អ្នក។ ហើយអ្នកនិយាយដោយលើកដៃឡើងថា “បងប្រុសប្រាណហាំ ខ្ញុំជឿ ថា នៅចំពោះព្រះ និងក្រុមមនុស្សនេះ ខ្ញុំជឿថាមានរឿងមួយបានកើតឡើងនៅក្នុង ចិត្តខ្ញុំនៅយប់នេះ ថាចាប់ពីយប់នេះទៅខ្ញុំនឹងក្លាយជាមនុស្សផ្សេង។” តើអ្នកនឹង លើកដៃអ្នក អ្នកដែលបានលើកដៃរបស់អ្នក និយាយថា “ខ្ញុំជឿជាក់”? ព្រះប្រទាន ពរអ្នក ស្រ្តីអើយ។ សូមព្រះប្រទានពរដល់អ្នក អ្នក អ្នក។ នោះពិតជាអស្ចារ្យ ណាស់។ ត្រឡប់ទៅខាងក្រោយវិញ បាទ ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរដល់អ្នក។

95 អ្នកផ្សេងលើកដៃនិយាយថា “ខ្ញុំជឿឥឡូវនេះ?” សូមព្រះជាម្ចាស់ប្រទានពរ ដល់បងប្អូន។ “ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលមកខ្ញុំនៅយប់នេះ...” ព្រះប្រទានពរអ្នក ស្រ្តីនៅក្រោយនោះ។ សូមព្រះជាម្ចាស់ប្រទានពរដល់អ្នក ស្រ្តីវ័យក្មេងនៅទីនេះ។ “ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលមកខ្ញុំនៅពេលនេះថា មានអ្វីមួយបានកើតឡើងក្នុងចិត្ត ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំជឿថាខ្ញុំនឹងមានអំណរច្រើនជាងការប្រជុំនេះជាងអ្វីដែលខ្ញុំធ្លាប់មាន ក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ។” ព្រះប្រទានពរអ្នក។ មិនអីទេ ព្រះប្រទានពរអ្នក ស្រ្តីដែលអង្គុយ នៅទីនេះ។ ខ្ញុំគិតថាវាដល់ពេលហើយដែលអ្នកត្រូវលើកដៃអ្នក ផងដែរ។ មាន

មួយទៀតនិយាយថា “ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ខុសគ្នា បងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំជឿថា ខ្ញុំនឹងចេញពីព្រះវិហារនេះនៅយប់នេះ ដោយដឹងខ្លួនអំពីការយាងមកជិតរបស់ ព្រះគ្រីស្ទ។ ខ្ញុំនឹងចេញពីទីនេះដើម្បីរស់នៅបែបផ្សេង។ ខ្ញុំនឹងក្លាយជាគ្រិស្ដាន ដោយសារព្រះគុណរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ ខ្ញុំជឿថាព្រះបានហៅខ្ញុំ?”

96 ហើយប្រសិនបើទ្រង់បានហៅអ្នក នោះអ្នកគឺជាបងប្អូន។ ឈប់ចែចង់ ឈប់ចែចង់តាមលោកិយ! សូមអញ្ជើញមក រស់នៅសម្រាប់ទ្រង់ឥឡូវនេះ។ និយាយថា “ខ្ញុំនឹងប្រែចិត្តពីអំពើបាបរបស់ខ្ញុំទាំងអស់ ហើយឥឡូវនេះខ្ញុំកំពុងយក ព្រះគ្រីស្ទជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ។” តើមានម្នាក់ទៀតទេមុននឹងបិទ? មានទេ? សូមព្រះជាម្ចាស់ប្រទានពរដល់បងប្អូន។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ នោះជាការល្អ។ ព្រះ ប្រទានពរអ្នក។ នោះជាការល្អ។ រីករាយណាស់ដែលបានឃើញអ្នកធ្វើដូច្នោះ។ ត្រូវហើយ។

97 ចាប់ផ្តើមយប់នេះបន្តិចហើយ...យើងមិនចង់ដាក់វាច្រើនពេកទេ យើងចង់ ចេញឱ្យឆាប់ដើម្បីឱ្យអ្នកត្រឡប់មកវិញនៅយប់ថ្ងៃស្អែក។

98 មុនពេលយើងបិទ តើមានអ្នកជំងឺលើកដែរនិយាយថា “អធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ បងប្រុស ប្រាណហាំ”? មិនអីទេ នោះជាប្រាំ ប្រាំមួយ ប្រាំពីរ ប្រាំបី ប្រាំបួន ដប់នាក់ លើកដៃ ដប់មួយ ដប់ពីរ ត្រឹមត្រូវ ឥឡូវនេះ ដប់បី ដប់បួន ត្រឹមត្រូវ ដប់ប្រាំ។

ចូរយើងឱនចុះឥឡូវនេះ ៖

99 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ដ៏មានពរ ទ្រង់បានឃើញដៃទាំងនោះ។ ហើយអូ ពួកគេនៅទីនេះសម្រាប់គោលបំណងមួយ។ ប្រហែលជាពួកគេជាគ្រិស្ដាន ប៉ុន្តែ ពួកគេត្រូវការជំនួយដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់។ ហើយយើងខ្ញុំដឹងថា ព្រះអម្ចាស់អើយ ទ្រង់បានស្រែកឡើងតាមរយៈដាវីឌ បាននិយាយថា “កុំបំភ្លេចនូវអត្ថប្រយោជន៍ ទាំងអស់របស់ទ្រង់ ទ្រង់អត់ទោសអំពីទុច្ចរិតរបស់យើងទាំងអស់ ទ្រង់ជាអ្នក ប្រោសជំងឺទាំងអស់របស់យើង។” ខ្ញុំអធិស្ឋានថាព្រះលោហិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទនឹង សណ្ឋិតលើពួកគេ ហើយពួកគេនឹងត្រូវបានប្រោស ដើម្បីរីករាយនឹងកិច្ចប្រជុំ ខាងមុខនេះ។ សូមប្រទានមក ព្រះអម្ចាស់។ តាមរយៈព្រះនាមរបស់ព្រះគ្រីស្ទ យើងសុំវា។ អាម៉ែន។

ចូរយើងក្រោកឈរឥឡូវនេះ ចូរនាំយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវជាមួយនឹងអ្នក:

...ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវជាមួយ  
អស់អ្នក...

ងាកមកចាប់ដែនរណាម្នាក់នៅក្បែរអ្នក។ បត់ស្តាំជុំវិញ ចាប់ដៃ។

នាមនោះនឹងចម្រើនឱ្យបានឆ្ងុះ  
អូ ចូរនាំយកជាមួយដរាប។

នាមរិសេស (នាមរិសេស) (អូនាមប្រសើរ!)  
ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងស្ថានសួគ៌  
នាមរិសេស (នាមរិសេស) អូនាមប្រសើរ!  
ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងស្ថានសួគ៌។

ឥឡូវសូមឲ្យយើងស្ងាត់ស្ងៀម ពេលយើងប្រឈមមុខនឹងផ្លូវនេះ សូមច្រៀង  
ដោយស្រទន់:


នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវឱនក្បាល  
លុតជង្គង់ក្រាបនៅព្រះបាទាទ្រង់  
ជាស្តេចលើអស់ទាំងស្តេចនៅស្ថានសួគ៌យើងលើកមកុដ  
ទ្រង់  
អូ នៅពេលដែលដំណើររបស់យើងបានបញ្ចប់។

ព្រះនាមដ៏រិសេស (បានប្រទានពរវា) ឱនាមប្រសើរ!  
ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងស្ថានសួគ៌  
នាមរិសេស (នាមរិសេស!) អូនាមប្រសើរ!  
ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងស្ថានសួគ៌។

100 ឥឡូវនេះវាសល់ពេលបន្តិចដល់ម៉ោងប្រាំបួន ប្រហែលប្រាំពីរប្រាំបីនាទី  
បន្ទាប់ដល់ម៉ោងប្រាំបួន។ ឆាប់ឡើង អ្នកអាចត្រឡប់ទៅផ្ទះ ត្រលប់មកវិញនៅ  
យប់ស្អែក ហើយយើងនឹងរីករាយនឹងពរជ័យរបស់ព្រះ រីករាយនឹងវត្តមានរបស់  
អ្នក។ ហើយឥឡូវនេះខ្ញុំបានកត់សម្គាល់ឃើញប្រហែលដប់ពីរ ដប់បួនលើកដៃ  
ឡើងដើម្បីព្យាបាលយប់នេះ។ បើមានអ្នកឈឺច្រើន យើងនឹងហៅតែមួយយប់  
សម្រាប់កម្មវិធីព្យាបាល ប្រហែលជាយប់ថ្ងៃសៅរ៍ និងថ្ងៃអាទិត្យផងដែរ។ បើយើង

ឃើញយើងមិនអាចយកវាពេញមួយអាទិត្យទេ យើងនឹងយកនៅយប់ថ្ងៃសៅរ៍។  
យើងនឹងឃើញពីរបៀបដែលវាចេញមក។

101 ពេលនេះខ្ញុំ—ខ្ញុំអធិស្ឋានថា ព្រះពររបស់ព្រះនឹងស្ថិតនៅយ៉ាងជ្រៅមកលើ  
អ្នករាល់គ្នា ហើយសូមទ្រង់គង់នៅជាមួយអ្នក ហើយប្រទានពរដល់អ្នករហូតដល់  
យើងអាចជួបគ្នានៅយប់ថ្ងៃស្អែកម្តងទៀត។

102 សូមឲ្យយើងអានក្បាលឥឡូវនេះ ក្នុងពេលអធិស្ឋាន ខណៈពេលដែលខ្ញុំសុំ  
ឱ្យគ្រូគង្វាលមកទីនេះ ហើយបញ្ចប់ដោយការអធិស្ឋាន។ 

**ការយាងមកជាលើកទីពីរបស់ព្រះអម្ចាស់** KHM57-0417

(The Second Coming Of The Lord)

**ផ្នែកការបដិបុណ្យអីស្ទែរ**

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅល្ងាច ថ្ងៃពុធ ថ្ងៃទី 17 មេសា 1957 នៅរោងឧបោសថប្រាណាហាំ នៅ ជេហ្វឺរសាវីល ឥណ្ឌាអាណា U.S.A រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2023 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

**VOICE OF GOD RECORDINGS**

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

[www.branham.org](http://www.branham.org)

## ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា  
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ  
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា  
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក  
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង  
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង  
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG